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LD:

LD:

RF:

LD:

...(TAPE BEGINS)...This is Investigator Ryan Flores with the Knoxville Police
Department, Violent Crimes Unit. We’re interviewing a Lemaricus, L-E-M-A-R-1-C-U-
S Davidson, D-A-V-I-D-S-O-N, 06/13/81. This interview is being conducted at the
Knoxville Police Department, CID. Also in the interview is Agent Woody Webb, ATF.
Uh...this is in reference to Case number 06...0r...excuse me 07-001049. 1t is Janvary
11, 2007, at...uh...4:15 pm. Lemaricus, you understand you are under arrest.
You...now you got a warrant on you,..uh,..actually it’s an attachment for failure to
appear I think on...on several driving charges okay. That’s what you are being charged
with, alright. In order for me to talk to you I gotta read you your rights and make sure
you understand them. It’s just a formality, alright.

I know my rights you ain’t gotta read my rights I know my rights.

I’ve got to. It’s...it’s just our policy. Okay we’ll breeze through it real quick. But1...I
have to read it to you alright. And like I...and it’s...it’s for your protection. I want to
make sure you understand them. Alright. It says, “Statement of Rights. Before we ask
you any questions you must understand your rights. You have the right to remain silent.
Anything you say can be used against you in court. You have the right to consult with a

lawyer and have a lawyer present with you while you are being questioned. 1f you want a

Jawyer but are unable to pay for one, a lawyer will be appointed to represent you free of

any cost to you. If you decide to answer questions now without a lawyer present you still
have the right to stop answering at any time. You’ll also have the right to stop answering

at anytime until you talk to a lawyer,” Do you understand all that? Do me a favor just
initial next to each one and all that’s indicating is that you understand. Hang on to that
pen. Just down here it says, “I understand each of my rights and am willing to make a

statement and I am willing to make a statement without a lawyer present. No promises or

threats have been made to me.” Is that right? If you want to talk to me, sign right there.

All 'm doing Lemaricus I'm just writing...what do you go by do you go by Marcus or...

Marcus...(unintelligible)...
You want me call ya...what...what can I call ya?

Marcus.




PERSON INTERVIEWED: LAMARICUS DAVISON

DATE OF INTERVIEW: JANUARY 11, 2007

TIME OF INTERVIEW: 4:15 P.M.

CASE NUMBER: 07-001049

INTERVIEW CONDUCTED BY: INVESTIGATOR RYAN FLORES & ATF WOODY
WEBB

TRANSCRIBED BY: MELISSA LOONEY

- PAGE 2 of 97 PAGES

LD:

LD:

LID:

LD:

LD:
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Marcus okay. Let’s see it’s 1/11/07 at 16:15 pm...(pause)...okay. Marcus I guess
you..,you probably know why you’re up here. It...we’re not...we didn’t go through all
that for a simple driving charge. Um...it’s as I told you before when we first started this
is all you have on you and I ain’t lying to you okay, you don’t know me from Adam. I
understand that, T don’t know you okay but while...when I talk to you I ain’t gonna...]
ain’t...I’m never gonna lie to ya. Okay. I'm gonna be straight up with you. There’s no
warrants on you for this instant. Okay. The reason I’m here to talk to you and have been
wanting to talk to you is to get the truth of what happened. Okay.

So you the dude from...calling today?
Yeah.
You the guy...{unintelligible)...

I'm Ryan Flores. Yes sir, Italked to Daphne last night and she give you my number and
you never even called me. And it’s because of you that I stayed here at this building until
2:00 o’clock this morning just looking at this phone waiting on you to call me.

...{sniff)...

Okay. Now and all I want today cause I just want the truth alright. Everything else we
can work out. What’s done is done right. And we’re gonna get to the bottom of it and
we're gonna get the truth and we’re gonna move on. Alright. I ain’t mad at ya for
anything that’s happened. I ain’t mad at ya for today, I’'m not mad at ya for last week. ..

...{sniff)...

...J ain’t mad at ya from 10 years ago. Alright. Like I said, you don’t know me and [
don’t know you.

Regardless though I’m going to jail though...(unintelligible)..,
You...you got...well yeah you got a warrant on you.

I'mean she always just been found in my house.... Mike come on be
real...(unintelligible)...
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...(uninteiligible)... I don’t know what’s gonna happen with that alright. And I'm being
straight up with you. Tdon’t know what’s gonna happen with that. 'You’re not charged
with it right now. At this very second you’re not charged with it. But the best thing for
you to do is be truthful with me and tell me what happened so I can understand. Okay.

I don’t even know what the fuck happened alright.

Well I just want to know what you know. Alright. That’s all I want today is to find out
what you know. ..

...(sniff). ..

..about what happened and lets get beyond it alright. You want to do that?
...(Pause)...we’ve spent a lot of time trying to figure it out and we weren’t there. We
don’t know we can...all we can do is guess and speculate what happened.

So what you think happened?

No, I don’t know. That’s why I...there’s so much stuff buddy I'm...I’m tell,..I’ve been
awake for three days, My mind is so fried right now T couldn’t tell ya what T had for
breakfast two days ago. That’s what I...that’s why we got you up here is we want to
know. ..

...(sniff)...

...and it...it’s like you said, it’s your house. . .(unintelligible)...

I don’t even know what the fuck happened in my house though man.

What’s that?

I don’t even know what happened in my house.

I want to know what you know. If you don’t know anything about it, well you don’t
know anything about it. But obviously you knew something. Okay. So.let’s start from
the beginning.

..(sniff)....unintelligible)...(snif). .
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RF:  Just tell me what happened. What...what you know. If you didn’t have a part in it, you

LD:

LD:

LD:

RFE:

1D

LD:

LD

didn’t have a part in it. But I gotta know something. There’s too much that we do know
for you not to know nothing. You know what I mean?

I'ain’t saying I don’t know nothing but I’'m. . .(unintelligible-crying)... all this shit happen
in my house dude.

Your..,.

I'mean...y’all in my house...I'm looking at TV and god dammit, y’all in my house so
god dammit, how’s fucking me talking to you gonna help me?

You...(unintelligible due to both talking at once)...

...(unintelligible)... hell naw, I'm a convicted felon...I'm a convicted felon. Thad gun
my no shit...I had a gun in my house, y’all found that. I had scales in my house, baggies
come on be real,

Scales and baggies I don’t care what that’s about, The gun, me personally, I care less
about okay. Right now that’s not my concern.

-.-(sniff)...well that’s what I’m worried about cause that’s what
I...that’s...that’s...that’s.. .that’s what I'm owning up to that’s what .. .that’s what I
know is mine and I know T had something to do with is that right there. Selling dope,
that’s what I do sell dope. Idon’t kill people though.

And...and right now that.. .selling dope I can care less. I'm a major crimes Investigator.
I'm not a narcotics officer okay. And this...the point of...how can you sit in here...you
tell me what you know, how it gonna help you. All..whatever you tell me can help you.

The more you tell me can help you. Because like [ said, we have to speculate...we have
to take words of...of...of...of other people.

...(sniff). ..
Of.. (unintelligible)... what., . what’s your brother’s name?
I'm gonna tell ya this right now.

Latavis?
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LD:  Letalvis. I’'m gonna tell you this alright. The...the neighbors said they saw the mother
fucker leave in a hurry on the news right. Tt wasn’t me cause I wasn’t.. | had...]
hadn’t...T hadn’t been back to my house since like Friday night. Alright. So the people
that they saw leaving is.. was my brother and them. You see what I'm saying I ...I ain’t
had no reason to run if ain’t done shit. See what I’ saying,

RE:  Then why are you.. .why are you hiding?

LD:  The reason why I'm hiding now is because god dammit you would too. . -you would hide
too.

R¥F:  No I wouldn’t. I’d come up and say take whatever you want from me.

LD:  ...(unintelligible)...

RF:  Talk to me, polygraph me.

LD: ..Iain’tlooking at it like that. It’s my brother God dammit. I just don’t...Idon’t...I
really don’t understand what's going on myself. 1 mean so and then all [ can think about
was. . .is shit being in my house man. Y’all found a body in my house man. Regardless

of what the fuck I say, y’all found the body in my house man...and there was a gun and
I’m not stupid...I’m not stupid man.

RF:  Pm...

LD:  Pm not stupid.

RF:  Wenever said you were stupid. You’re obviously not stupid. You’re obviously...you’re
upset...you’ve got a conscious. Okay. You’re not some piece of trash here that don’t
care about other people. It’s obvious you care cause you’re...you’re...you're...you’re
crying. You got some emotion.

LD: .. .(sniff).. (sniff). .

RF:  Butya...ya...you know something,

LD: .. .(sniff)...

RF:  Tcan seeitin the way you sit and the way you carry yourself you got something on your
mind that you need to get off,
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LD:  ...(unintelligible)... I can’t.. I can’t just...

R¥: For two reasons you need to get it off your mind. For one, to help yourself and for two o
relieve that pressure on your heart.

LD: ...(sigh)...(sniff)...

RF:  Okay. It...you may not think it when you’re out there and you’re being cuffed and being
on the hood of that car and all those people being mean to ya, I was the first to ya tell you
to calm down, just relax everything is gonna okay.

LD: .. .(sniff)...

RF:  But this is the opportunity to tell your side of it...what parts you know. Like you said,
you’re all over the news the entire community has conjured up this vision in their head of
what they think happened. We’ve come up with our. ..

LD: .. .(sniff)...

RE:  ...our version of what we think happened. The neighbor think up their version of what
happened. There’s only three or four. .,

CLID: .. .(sniff)...

RE:  ...or five people how many other people know what happened in that house and it’s their
responsibility to tell and get the truth. ..

LD: .. .(sniff)...

RF:  ...s0 nobody speculates. Nobody is making up their own stories. Obviously something
bad...terrible bad went wrong in that house. And all I want is the truth,

LD:  ...(sniff)...(sniff)...T ain’t saying that I ain’t gonna tell you I mean what happened or
whatever man just I'm...I’m just...I’m just looking at God dammit...(sigh). ..

RF:  You got a decision to make. Iknow. That’sa rough one.

LD:  Notreally cause I didn’t have shit to do with it. I mean it ain’t no hard decision it’s just

that if I tell you I mean what I know. What good am I...I mean shit. I'm gonna...
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RF:  What good are you?

LD:  T'm gonna to jail...I'm gonna jail regardless. I’m gonna go to jail anyway. Regardless of

RFE:

LD:

LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

what you say or what you talking about, I'm gonna go to jail anyway. Fither for
accessory for this shif or y’all...it’s gonna get pinned on me. Either...either the one or
the two.

But let’s...okay...we'll look at it this way, there’s more than just two. There’s more than
two options. Okay, it’s not just accessory or pinned. You’ve got accessory if you own
up to it, pinned it on ya that means we take all our evidence and pin it on ya that’s all the
evidence we have okay.

What 'm saying...that’s.. .that’s...y’all can stick me with it that’s what T mean by
I...whatever I mean.

Well that’s...I'm...and I’'m just using your terminology what...what I ‘m saying is we
prove not stick we...we prove with the evidence we have okay. Or we prove that you
weren’t involved but you...you had knowledge of it or ya...you tell me the truth and we
work with you.

How can you work with me on two murders man? How can you work with somebody on
two murders?

...(unintelligible)...

How can.... how can you work with me on that? Look at me and tell me how can you
work with me on two murders man that I know about.

WellI.... I can...
How can you work with me on that?

...J can go and I can say, “Well Mr. Attorney General...uh...he’s a liar and this is why
and he continued to lie to me all day long and he’s gonna deny it and we...we’ll prove
our case and we’ll let 12 people judge this man who we can prove’s a liar.” Or I can say,
“Mr. District Attorney, Mr. Judge, this man...this is what he said and it cooberates all our
evidence. He’s honest, he fessed up to what part he had it these two deaths.” And their
gonna go, well, liar or somebody that was a man that fessed up.

Either way...either way...
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RF: What would you do?

LD: . .either wayit go I'm going to jail regardless. Either one of them you weigh it down

LD:

LD:

Lb:

LD:

LD:

RF:

more. Either...cither...either for life God dammit or for 25 something years. That still
life s0. That’s what I’m...that’s what Pm trying...that’s what’s going through my head.
I’m not...I’m not...I’m not listening. I’'m...I’'m not...I been in...I been in jail for six
years dude.

[know. Iknow.

P’ve been in in prison for six years. The law book and all that shit. I done read all that
shit alright.

[ understand that.
I'm not stupid or nothing, You hear me.
I'never said you was.

And I'm not trying to...I’m not trying to...to use nothing for my leverage or nothing I
just want them mother fuckers to know I didn’t do nothing. Ihad nothing to do with it.
Nothing to do with a mother fucker getting killed man. That’s what [ want
to...(unintelligible).

That’s...and that’s what we need to discuss. You need to tell me what you know. I'm...I
don’t want to sit here and put words in your mouth Lemaricus. I don’t want to say, “well
look you know this and that and I know you did this.” I want you to tell me what you
know about it. You see what I'm saying? Idon’t want...I’'m not...I don’t want to try to
pull stuff out of ya and pull the wrong information. I want you to tell me what you know.
Ya...from your own knowledge. And that can only help you at this point okay and I’'m
being brutally honest with you. That can only help you.

...(sigh)...

By you telling us what you know.

...{sigh)...(snif?)...

Cause you’re right, it looks bad. Body found in your house.
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LD:  ...(crying sounds)...(sniffle)...

RE: Maybe there’s a reason it’s there other than what we think. Maybe it’s there for the
reason we think but the only way we’re gonna know is if you sit and tell us the truth.

LD: ...(sniffle)...

RF:  Another thing to think about is...of course we’ve been working extremely hard, we’ve
had several investigators for a long time since. ..since Sunday or I think it was.

LD: .. .(sniffle)...

RF:  And we have compiled a Jot of information a lot of evidence a lot of statements. From
all kinds of people okay. And that’s why...the reason P'm telling ya that is cause I don’t
want you fo sit here and...and try to...

LD: .. .(sniffle)...

RF:  ...to hoo do me and lie to me. Iwant you to just be honest as you can with me and let’s
get through this and let’s get it through together.

LD:  ...(unintelligible)...

RF: You ain’t done nothing sfupid. You...you stayed away from the police. You didn’t run
from us. When we found ya you give yourself up.

LD: Iwasn’t trying to run. ..

RE:  Tknow.

LD: ...I'was just trying to go from...I was just trying to go man and get me a lawyer.

RF:  Iknow.

LD:  SoTcan God dammit.

RF:  All you had to do was call me.

LD:  Iwas going to call you.
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LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

I know. I know.

At 5:00 o’clock. Ttold Daphne to that I was gonna...to tell you that I was gonna call you
then but I thought about it and I hung up the phone and told...call her and told her I was
just gonna call you back tomorrow.

Um hmm. I wished you would’ve called. 1had this phone...
...(sniffle)...

...by my bed for the two hours that I slept today, waiting on you to call me. I wish you’d
a just called me and we...] would’ve met ya and I'd a brought you up here myself and we
wouldn’t have to go through all this. But that’s behind us.

Okay. On the day I can remember man. I don’t...I don’t remember what day it was or
whatever. Daphne asked me did [ know anything about a dead body across the railroad
track. So I'm like, “no I didn’t...I don’t know nothing about a dead body.” So after that
I went around asking mother fuckers. And then that’s the neighbor

Rhonda. ..(unintelligible)... T told...I asked her did she know about a dead body across the
street or across the railroad tracks. She said, “no I ain’t” it was the first time she hear
about it. So another dude that stay around the corner from us named Bradley, [ asked
him the same thing. Naw, he said, “Naw I ain’t heard shit.” So my brother pop up with a
truck. They pop up with a car, okay.

What kind of car?

The car that y’all found.

I...Idon’t know...to be honest I ain’t been out there that...I wasn’t out there that day.
It was...I think it’s a Toyota 4-Runner I think.

What color was it?

Like a tan...uh...tan looking color,

Okay.
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LD:

Lb:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

D

I mean like a champagne tan looking color I guess. And it was cha...Imean I rode in the
car and everything...drove it around and everything. I mean I asked him where he got it
from 1 knew it was hot...the car was hot but I didn’t knew it was I mean to that extent.
To...

What...what day was this when...when he...

[ can’t...Ican’t...] can’t remeb...it was...it was. ..

Okay.

...it was just...it was some...this...this...this is I'm recalling shit from Friday till I saw
my house on the news alright. And I asked my brother...I ain’t...I ain’t asked him about
it yet and I mean [ asked just people around my...uh...that I knew around my house and
shit. And then [ asked him about it. And when I said something...like my brother didn’t
start acting funny but the other dude did named G.

Okay. Who’s G?

His name is G...Giamonte or something like that and they called him G for Giamonte.
And he was with your brother?

Yeah.

What’s your brother’s name?

Letalvis.

Spell it for me. L-E.

T don’ t know how to spell it.

...(laughing)...

I know his Cob...his last name Cobbins.

Cobbins?

Yeah.
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RF:  Spell that for me. Do you know how to spell it?

LD: C-O-B-B-Y...I mean...uh...Cobbins...C-O...

RF: I-N-S?

LD: ...B-B-I-N-S yeah.

RF: Okay. Sohe...you're...well Letalvis and Giamonte. ..

LD: Yeah.

RF:  ...are they from here?

LD: Like you can...

RF:  Are they from here?

I.LD:  Unhuh. They not from here. They came...

RF: Where are they from?

LD: ...see my brother came down here to stay with me from...from Kentucky. He came
down here with them to stay with me because he ain’t had nowhere else to go. Okay.
And I was being hard on my brother I mean cause I'm the only one doing something
around the house to make...to make...pay the bills and shit. Alright they four us in there
and I’m the only one that’s doing something.

RF:  'Who...whose the four? I’ve got...there was a...

LI); There was a girl too...it was his girlfriend.

RF: Who...

LD: My brother’s girlfriend.

RF;  What’s her name?

LD: 1don’t know her name...uh.. .they call her Nessa... Nessie.
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LD:

1.D:

LD:

LD:

LD:

RF:

1.ID:

LD:

LD:

Nessa or Nessie?
...(sniff)...
Okay.

So I mean like my...I noticed like when I said that I was looking at my brother but G put
his hand up real fast.

When you said what?

Did they know anything about the body across the street. And G put his hand up real fast
so I knew something then was wrong and [ mean so I went and wiped down the car from
where I was sitting in and shit. [ went and wiped down the car.

Where was you sitting at in it?

I...I drove the car.

Okay.

I drove the car from like...I drove it one night. I drove to go and get some work in
the...(unintelligible)... see what 'm saying. Like going to serve some people some crack

and shit. That’s what I was doing in the car.

Where...where all did you go, you remember? I...P’m not asking...I’m not asking ya
fo...

...(unintelligible due to both talking)...

...to...(unintelligible)... anybody...(unintelligible)...

I went to Ridgebrook...where I was way off...close to where y’all found...found me at.
Um hmm.

Over that area...um...by...uh... Tazwell...I mean not Tazwell...yeah Tazwell Pike there
was one off the interstate right there.

Yeah...yeah.
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ILD: Um...it was over there. And that’s all I can remember right now that I went to. Butl

L

LD:

LD:

drove it and then after the fact they started acting funny I parked the car.. .wiped it down
and parked it. Put it like at the end of my street alright and told my girlfriend to come get
me...told Daphne to come get me.

Okay.

...(cough)...as I’m walking out the house to leave and am I coming right back and I
mean so I said I'm coming right back. So as I’m leaving my phone ring and it’s Rhonda
telling me that the police is down at the end of my street. So I'm thinking like [ gotta...1
gotta run already. Idon’t know nothing else just simple traffic or whatever but [ don’t
wanna go to jail for nothing. So Ileave...Ileave out my house...go down the street to
Rhonda’s house and sit on the porch. And there’s some people that’s...um.. .that

was. ..uh. . .at Rlionda’s house that was at the...uh. . sitting in front of me and in the red
car and told me the police is down there too. So I just gotup.. .smoked me a

cigarette. .. got up walked to Daphne’s car that was found over there. I'mean I don’t
know if y’all.. her car was over there. I gotin her car and told her...I mean waited on
her to came. ..come and got me. From that point on I talked to my brother twice.

When did you talk to him?

I talked to him the following day after...uh...I came...tried to come back to my house
and get like...and get some more dope and shit and when I was coming down Cherry
Street I saw all these people. And I was like, “damn man.” Ikept going...l ain’t come
on...J didn’t turn on my street...turn on my street. We kept pgoing down the street behind
my house. And I saw all those police cars and all the other shit. So I’'m thinking like,
“Darnn, | can’t go to my house.” I still know...I still know about the girl or none of that
shit yet. And...(unintelligible)...

Why...why couldn’t you...why couldn’t you go to your house?

Because I didn’t want to go to my house and let them mother fuckers see me. You see
what I'm saying. 1 got a warrant...they’s too many polices over there. And I mean that’s
what...and then my brother was acting funny anyway about this other shit. SoIdon’t...]
don’t want to be seen nowhere near this shit. You know what Imean. Cause I'mnot...I
mean I’m gonna...only thing I can think of man is through this whole thingis I'm a
convicted felon man. And that don’t look good regardless what you saying and what 1
went to jail for.

Um hmm.
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LD: That don’t look good, man. That don’t look good at all, man. So that’s why...that’s why

LD:

LD:

1.D:

RF:

LD:

LD:

I stayed away from the house. That’s the only thing that was going through my mind.
I’'m a convicted felon...I'm selling dope and a body just got found over there. See what
I'm saying?

That’s. . .that was Sunday that we found the body.

Okay, well that’s when I...that’s when I found out about it. It’s when she told me.
Cause her uncle work for the police department.

Whose uncle?

Daphne’s.

Who is her uncle?

Idon’ t know.

Hmm.

But she got a uncle that work for the police department. She...she...he called her and

asked her did she know about it and first her momma called her and told her to call her
back and everything., And then she called her mom and her mom told her that her uncle

" wanted to talk to her. After they knew that Daphne was already she told her that they

was a body found over there. And I mean it’s Daphne’s...I mean she...she just asked me
did T know anything about it and she believed me so. I mean I...she ain’t make me.. .she
didn’t make...she didn’t question me or nothing. ..make me think nothing about it you
see what I'm saying?

Yeah.
To make me...J don’t know. Ijust...L...Ibrushed it off until I saw all those polices. See
what I'm saying. And I didn’t want to go to my house. I just didn’t want to go to my

house cause 1 didn’t want to get locked up.

For that warrant?
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ILD: Yeah and but then I knew...I knew it was something else. It was something...Thad to

LD:

LD:

1.D:

LD:

LD:

LD:

LD:

Lb:

know it was something more than that because I had a feeling my brother wasn’t
involved in this shit. And dude and I mean I had a feeling because, all of a sudden y’all
pop up with a car and then the next day there is a dead body over there, so man.

Well why would ya...why would ya feel like.. .why do you feel like that? That’s a big
neighborhood, there’s a lot of houses there...

That don’t mean., ..

...why would you put...

...Iknow my brother. ..

...(unintelligible)... just on you?

...IT know my brother though you see what I'm saying,
Well we don’t.

Uh...

Brother got to say?

Hmm?

What’s your brother gonna say?

I don’t know. Ihave no idea.

Where is he at?

I don’t know. He left...he left. They left.

When did he leave?

Whenever the neighbors said they left in a hurry on the news.

Um hmm.
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LD: They came and got they stuff and they left in a hurry.. .that’s who they talking about left.
I didn’t come and get none of my shit from the house.

RF:  How...and what kind...what...what were they driving when they left?

ID: Idon’tknow. Thavenoidea. He just.. .appareﬁtly he juét left.. .just left.

RF: When did.. . when did he come down?

LD: He came down here like...probably threc weeks ago.

RF:  Three weeks ago?

LD: TProbably...(unintetligible)...

RF:  Around Christmas? That was three weeks ago wasn’t it?

LD: Naw...naw...naw it was after Christmas.

RF:  After Christmas.

ID: It was like the week of Christmas was the end of that week.

RF:  Okay:

LD: They came that Friday or Saturday I mean when L.

WW: This one here?

LD: Yeah.

RF:  Alright this all kicked off about.. uh.. .Sunday and today’s...what’s today...Thursday.

LD: He had the...he had the car way before that then. He had the car way before Sunday
though cause all...I asked him about the body I had already been in that car. See what
I’'m saying?

RF: Yeah.
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LD:

LD:

L.D:

RE:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

RF:

Qo it was...she.. he.. he...it was a day before or God dammit...] don’t know...1 don’t
know when exactly they was found missing or...or when they were missing or whatever
but it was...it was a day or a day before that that he had the car. You see what I'm
saying?

Yeah they...

...(coughing)...

...they...

...{coughing). ..

...they was a body there on Sunday morning. 1 guess mid afternoon on Sunday. He had
the car before they found the body?

Yeah before they found the body he had the car.

The day before that’s a Saturday?

Yeah he had the car the day before that?

Did he have it early in the moming or late at night, middle of the day? When did he have
that car do you think?

T wasn’t at the house. When T got back he handed me the keys ...I mean.. .causé I had the
mother fucker running me somewhere. He handed me the key...I said, “What’s this to?”
He said, “Go outside.” He showed me where it was at. And it was right down the street
from our house. Like the BFI place it was parked right there next to the.. .the red van
that’s down there. That’s whete it was parked at.

As you come out your front door, you talking about the BFI place just...

Yeah you have to go to the right.

Go to the right there?

Yeahit's a...it’s a...it’s a...a...uh parking space right here.

Yeah right up against the fence.
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LD: ...(unintelligible due to both talking)...yeah.

RF:  Okay.

ID: No not that...not up right against the fence it was on the other side. It's on the left hand
side.

RF:  Oh on the other side of the road...(unintelligible).

LD: Yeah.

RF:  Okay.

LD: It was parked right there so shit. I mean I ain’t thinking...I ain’t thinking nothing like
that shit isn’t happened so I’'m gonna use the car, man shit.

RF:  That was...that was Saturday?

LD: Yeah. That was Saturday night.

RF:  What were y’all driving Sunday? When...when did you clean off the car like you said?
What day was that?

1LD: Idon’t even remember, man. AllIknow is when y’all found the body...before it came
on TV, Daphne asked me about it. And I said, “Naw, I don’t know.”
...(Unintelligible)... X ain’t heard nothing about it.

RF:  Was Daphne there with you and ask you about or where...where was she?

LD: Well she was me...well she was...uh.. . where was she at...(pause)...cause she had left
like Wednesday. She had left like Wednesday or Thursday, one of those days and I ain’t
see her till like Friday or Saturday.

RF:  Excuse me...(beeping)...go ahead...(pause)...(beeping)...'m in an interview, do what?
...{(Pause)...okay where you at? ...(Pause).. .(unintelligible)...(pause)...okay, 10-4.
Sorry about that. Um. ..so...(pause)...where was Daphne at? I'm sorry.

LD: Where is Daphne?

RF:  Yeah when you said Daphne...you...asked you about that body.
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ID: She was...I think she was either of at her mom’s house or over her friend’s house.

LD:

LD:

LD:

LD

1.D:

LD:

LD:

LbD:

The...uh.. lesbian’s house...she was either over one of those. ..one of those when she
called me.

Who are the lesbians?

Unm. . .the friend’s house she been staying over.
Okay. You know their names?

No.

Now...

Where’s that house?

What the?

That she’s been staying at?

Off of Whittle Springs. It depends...Idon’t think she been staying out there I just think
she’s been going over there.

Is it a house or apartment?

...(unintelligible due to both talking at once)...apartments.

Cassie and Brandy?

Yeah that’s they name, Cassie and Brandy.

You...you and...uh...Daphne, y’all been kind of split up a little bit ain’t ya?

Yeah.

So that’s why she calied you?

Yeah, I mean 1., not...we just been going through a bunch a shit. She mad because my

brother down here and that he not doing shit and I'm paying everything and I'm taking
care of Rome and that what she mad at so.
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RF: Do you blame her?
LD: Well that’s my brother though, man but.

RF: Yeah, you gotta take care of your family. Um...so she calls ya and asks you about the
body if you had anything to do withit...

1.D: Okay, Daphne?

RF:  Yeah, right? And then...then...what happened then?

LD:  ...(sigh)...

RF: Marcus that was on Sunday right? When we...when the body was found?

LD: Yeah.

RF:  She called you Sunday?

LD: Yeah

RF:  Okay.

ILD: That’s when...Sunday is when we got together. If ’'m not mistaken Sunday is when...its

whenever it was I think it was Sunday...I'm pretty sure it was Sunday cause it was

- Sunday night.

RF: When we came and got ya...or when Daphne come and got ya?

LD: Yeah.

RF:  Okay.

LD:  Yeah it was Sunday night that she came and got me.

RF: Where did y’all go then?

WW: At your house? She got you at your house?

I1D: Yeah she got me at my house.
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WW: Okay.

LD: Down the street...well I got...I...when I was walking out the door a girl down the street

RE:

LD:

LD:

RF:

LD:

LD:

RE:

LD:

RF:

LD:

LD

called me and told me the police was down there. So I walked her street.. Jmean

her. . uh...bouse and walked her car and she can pick me up. And when she came down
the street, she came from this way and she said there’s a bunch of police down there and
stuff. So we went back the other way. See what I'm saying,

Where'd y’all go?

To...uh...Brandy’s and Christie’s house. And I stayed there for like a couple of hours or
so. We went to Target and...uh...somewhere else and we got something to eat. And
then we came back to the house. And I woke up that moring and that’s when I saw my
house on TV.

That would be...we...that was...

Saturd.. I mean that was Sunday...yeah I saw my house on TV Monday.

Tuesday.

Tuesday.

It was Tuesday.

Okay, well Tuesday.

So you...we...we lost a day there.

Yeah.

What happened. ,.where was you at Monday? What happened Monday?

I think I just.. I stayed...I've been...I've been with Daphne the whole time until...

Daphne got you Monday not Sunday.

Naw, she called me the day before...the day...she called me before the body shit came on
TV.
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RT:

LD:

RF:

LD:

R

L.D:

RE:

LB

RF:

LD:

RIE:

LD:

REF:

LD

L.

LD

That would be...

That you found the body.

That was Monday.

Naw, before it came on TV.

Yeah that was Monday. Tuesday was when you seen your house on TV.
Naw, I'm talking about the first thing...the first body...it was guy.
Okay.

She called me and asked me about that.

Yeah. That was on Sunday.

That was on Sunday. The day it cameonTV...

Um hmm.

...is when she asked me about it.

Yeah.

That was Sunday. That’s when...that’s when...that’s...that’s when we got together is
Sunday.

Sunday?

So Monday...Monday I didn’t do nothing Monday but chill in the house until nighttime.
Okay.

And that’s when I...I’m not...I went over there Sunday night, spent the night. And
Monday was the day we probably went to Target and st...all that stuff.

My...uh...Monday evening, Monday afternoon and stuff we went to
Target.. .uh....where else did we go.
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RF:  Which Target did you go to on Monday?

LD: Thenew Target...it’s...it’s down...

RF:  Up there at East Towne?

LD: Uh...yeahit’s brand new.

RF: Right there at East Towne Mall?

LD: Yeah,Iguess...Ithink that’s the one we went to.

RF: I guess that’s the newest one isn’t it? Is up that hill on Farmer’s Market?

LD:  Yeah...super market...super tar...Super Target or whatever.

RF:  Yeah...yeah.

LD: Yeah.

RF:  And that was Monday night?

LD: ...(unintelligible)... you can...you can call Daphne and ask her the day, I mean...

RF:  But Sunday...

LD: ...Pmnot for sure.

RF: ... ‘}irou say Daphne picked you up Sunday from the house and you all went to Brandy’s
ang...

LD: Yeah.

RE: ...uh...Cass...Brandy Cassie’s? ...(Pause)...and then Monday...did you go anywhere
else between Sunday night and Monday?

LD: Not that I can think of. We went...I mean...I didn’t go nowhere. [ stayed in the...in the

apartment. They just went and got like food and stuff and...and that’s it.
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RF:  They...uh...s0 you got there Sunday night and you didn’t leave until when? When did
you leave Cassie and Brandy’s house?

LD:  Let’s see, not last night...the night before that.

RF:  The night before, so that’s Tuesday, right?

LD: Yeah.

RF:  Okay. Sowe got Tuesday. Where did you go from Cassie and Brandy’s?

LD: T wentto where y’all found me at.

RF:  Youbeen in that house that long?

LD: Notin that house but you know apartments over there. Uh...down the street from
the...uh...down the street from the. . .the house.

RF: Ridgebrook?

LD: Yeah.

RF:  Where was you staying at over there?

1D: Man I went in there...it’s a...all I know is the girl name is Daniel.. Daniel or Danielle or
something like that. And then from there...from last night...from there I’ve been at that
house right there.

RF:  So you’ve been out about a day?

LD: Yeah.

RF:  Okay.

LD: I’ve been talking to my...one of my homies he trying to get me a lawyer and that’s why I
was just hiding out until I got a lawyer. Iwas gonna come to you with my lawyer and I
was...um,..gonna turn myself in today.

RF:  Who...who you been talking to? What homie you been talking to?
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LD:  AndImean...what you mean what lawyer?

R¥F: Homie?

LD: Somebody that...that I met since I been down here.

RF:  Whose that?

LD: Man!ain’t gonna tell you the dude name cause he sell dope and shit. You see what I'm
saying.

RF: Woulditbe E?

LD: Naw...no.

RF: TItain’t...(unintelligible)...

LD: Unhuh

RF:  Are you sure?

LD: Positive.

RF:  Positive?

LD: Yeah. He don’t sell dope.

RF:  Oh, does he not?

LD: Unhuh.

RF:  ...(unintelligible)... alright.

LD: It’s a bunch of more shit...

RF:  Have you....

LD: ..Imean,

RF: ...been calling anybody...talking to anybody about this?
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LD: No, I haven’t called nobody but Daphne.

RY:  Daphne Sutton.

WW: Can we go back to the day when your brother showed up with the truck? What time was
that...that he showed up?

ID: TItwaslate. Cause like...uh...probably about...it was after 12. But he didn’t show up
with the truck. I showed up at the house. See what I'm saying. I came back to the
house.

WW: Okay.

LD: And when T came back to the house 1 was there for like 15 minutes and T was fittin to
feave again and my phone had rang. And that’s when he threw me the keys.

WW: Where were you before that. . before you showed up at the house?

LD: Uh...Iwas going to get some weed for somebody.

WW: Who? ...(Unintelligible)... want to know how to help yourself.

LD: ...(unintelligible)... |

REF: . Weain’t trying to you up on no dope.

WW: 1don’tcare...

LD: Man I’'m not trying to...yeah...I’m a...a...I don’t care about the drugs and shit. I don’t
care about none of that. But I’'m not trying to fuck nobody else life up man. At least
when I'm fittin to go on parole or probation and I'm giving y’all this information man.
And it’s gonna f.. it’s gonna hurt them. See what I'm saying? That’s why I'm trying
to...I’m trying to leave whoever ain’t had shit to do with this I'm trying to leave him out
of it man.

WW: Iunderstand.

RF:  Um...
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LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

We'll get back to that.

Okay. I’ve got...(unintelligible)... what’s...let me go back to Saturday. Where was you
at Saturday?

[ was at home till...uh...I was at home probably the whole time Saturday. Uh...I had
some people come to my house...some chronics. James...guy name. .. girl name
Janie...guy name Pimpin Darren. They having...uh...another guy came to my house
with Janie in a black...uh...Pontiac Grand Prix. Pimpin stayed...he stayed...he stayed
for awhile. That’s all I can remember on Saturday cause 1 was...(unintelligible)...

Un huh,

" You don’t take crack and smoke it?

...(unintelligible)...
Snort coke?
...(unintelligible)...
You take drugs?

...(unintelligible)... smoke weed, pop pills and shit like that but I ain’t never smoked no
crack...(unintelligible)...

Do you know how we can get a hold of Letalvis?

Uh...no man...they...this.. this...this...this is where...and at first [ was just gonna run
man. Just you know whatever.. just...the situation was,.. T was just gonna deal with it.
But when I...when I found out that he came and done my house took all his shit and left.
Didn’t tell me that he was leaving or nothing. I couldn’tjust...Ican’t just...uh...

When you said took all your stuff, what did he take?

He didn’t.. .he took all of his stuff...

All his stuff.. he just moved.
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LD: ...andleft. And justleft didn’t call me and tell me he was leaving or nothing. He just

RE:

LD:

RE:

LD:

RF:

LD:

RF:

LD:

LD:

RF:

LD:

RF:

left.

Why do you think he left?

1 know why he left. It’s self explanatory. Man it’s self explanatory.

Do you think he had something to do with that boy on the railroad tracks?

I know who did that?

Who did that?

G did that. I talked to my brother twice before I left.. .before he left. Alright.
Did he talk about it and tell you what happened?

All Tknow...all I know is I left my gun af the house...the gun that y’all got now. That’s
why I had it with me. Hey I got a gun...it’s a gun in my black coat...in my black jacket.

What kind of gun is that?

It’s a 22 that shots nine times alright. It ain’t got no bullets in it or nothing cause I ain’t

want to hurt nobody. That’s why I took all the bullets out. [ was just carrying the gun

with me. I got plenty of bullets...(unintelligible)... at my house. I had plenty of bullets to
take with me when I took my gun.

Um hiun.

I took all the bullets out...(coughing)...cause I left my gun on top of my entertainment
center when I...uh.. . from like Thursday to Saturday night...(clears throat). And his gun
was beside it. My brother’s gun was beside it. It’s a 22...it’s a...take the same kind of
bullets but it’s chrome. Alright. And he had another little 22 which was...a...it'sa
automatic. It’s a automatic with a clip. All them guns was sitting right there by each
other. Alright. When I came to the house after the.. .uh...

Is that auto his...your brother’s too...the automatic you said?
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LD: 1don’tknow who gun that was. It...that was my first time seeing that. All them guns

LD:

LD:

L

LD:

LD:

LD:

was sitting at...and when I came and got my shit all the guns was gone...everybody was
still here though. But all the guns were gone and that’s when we...we in the house...we
don’t need that...I mean. All the guns was gone and one of my bullets was out of my
gun. One of my bullets had shot...had been shot out of my gun. So I know I fully loaded
my gun before I lefi.

When was that...when did you notice your...that bullet was missing?

Uh...Saturday.

Saturday? About what time?

It might have been...It might not...I take it back it was Sunday. Causel...I...L...whenI
asked him about the body and shit that’s when I started like looking around and shit.
Cause they was acting too...they was...G was acting too funny man. So l...
...(unintelligible)...

...I checked my gun...I checked my gun and shit...(pause)... I empty all the bullets out
and put them in my...uh...it’s a...it’s a wooden thing,. .it’s like a...on my...on my shelf
in my room...

Um hmm.

_ if’s a...almost like a turtle shell. But it’s whitish brownish looking with a little thing
onit. It got pennies and stuff in it. It should have some bullets in it too. Those are the
bullets out of my gun.

And you...you was missing one bullet out of the gun?

Missing one bullet.

So you got the rest of your bullets in.. .(unintelligible)...

I dumped all of it...the shell casing and everything in that...in that...in that thing Pm
telling you about.

Now was G and Letalvis already gone?
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LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

LD

LD:

LD:

No they hadn’t left yet.

...(unintelligible)... they hadn’t left yet okay.

So fhis is like. ..let’s see...1 think this was Saturday night...Saturday...sometime
Saturday. It had to be Sunday cause L...J don’t know. It might have been Sunday
because the reason why...

...(unintelligible)... go ahead, Pm sorry.

...the reason why I was...I was checking my gun because god dammit he was acting
funny about the body. And I ain’t no shit about that until Daphne told me so. T can’t
remember what day it was she told me. God dammit cause it was either Saturday or
Sunday she told me but.

Pl tell you...I!IL...I’IL.. 'l clear it up that was Sunday.

That was Sunday.

That’s when...that’s when it was on the news...

Okay this...

...and that’s when...

__but this when. ..this when I was just fucking with my gun it was Sunday not Satarday.
Alright. Cause...yeah Saturday.. .Sunday. Anyway L...all this shit...all them littie
bullets and shit is in there. I put my gun in my pocket.

Why did you unload your gun before you put it in your pocket before you left?

Because I ain’t need...I don’t need no butlets. T mean I don’t need no...see.. I got the
gun so if somebody break in my house and...

Yeah.
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LD:  ...somebody had broke in my house like twice and stole some money and wrote nigger

RE:

LD:

LD:

RF:

LD:

LD:

1D:

LD:

all over the wall and shit like that. And I mean so I...that’s why I got that gun for that
purpose. Butldon’t...I meanIdon’t need no gun you know what I mean. 1just...I
emptied the gun out and what made me take the gun with me was the one bullet thing
missing. So evidently y’all been shooting my gun without me knowing it. Cause I
ain’t,..I haven’t shot it except on the new...on New Year. And I cleaned it and put
up...and put a.,.all the bullets in there, you see what I'm saying. And I put in on top of
the thing. 1know I hadn’t fucked with it since then.

So Saturday it was fully loaded and Sunday you wake up and there’s one...just one bullet
missing.

Yeah.,

That’s...or one bullet’s been fired from your gun...

Yeah.

...on Sunday.

Yeah,

So you take the bullets out...you left...you dumped ‘em out in your little. ..
...(unintelligible)...

...jewelry.. jewelry box looking thing on your shelf. .,

Yeah.

...and then what?

Alright. I eat...] eat and shit...this...this...this the day that Daphne come pick me up. I
eat and I mean whatever she called me and whatever. So I forgot what I done through the
course of the time...in that period of time but I know I just had came in from serving
somebody and girl called me and told me the police was down there. Alright I call my

brother...well he called me and that’s when I knew that he had something to do with it.
That’s when I knew that him and G had something to do with it.
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RY:

LD:

LD

LD:

LD:

LD

‘Why him and G...what did they say? How do you know they had something to do with
it?

He told...he told...my brother told me. He told me god dammit that bro... man shoot.
I’ve been pressuring the mother fucker to do this shit...do something. ..he just said, “man
I went out trying to get some money and god dammit it went wrong.” That’s all he said.
I was like, “what you mean it went wrong?”’ He was like, “well, man shit you know
what’s up.” 1 was like, “so who did it, bro?” He was like, “man whatchacallit had to step
up and do something.” So Itook that as he the one that did it. You see what I'm saying,
that’s what it mean. I mean it's common...] mean it might be street lingo to y’all but
that’s what it mean.

Well I understand it believe it or not...(laughs).

So...and I was like man and T hung up the phone and I said, “man let me call you back”
and I hung up the phone and called him from a different number. And when I called him
from a different number that’s when [ knew...I mean I had to god dammit get away and
try to prove that I ain’t had nothing to do with it cause he left. He left.. he just
left...dude just up and left man. See what I’m saying. I didn’t no shit about no girl or
nothing until it came it on T.V. I'm looking at it and it’s like Daphne and whatchacallit
are looking at. I'm looking at the T.V. and god dammit I’m looking at this shit and then
they all show my house. I’'m taking it in as they taking it in...they looking at me like.
And that’s why I had to leave from over there. See what I’m saying.

Um hmm.

Cause...

You blame ‘em?

No I don’t...I don’t blame ‘em but shit...T didn’t...I’m trying to tell them. 1...Imean...1
don’t know what to do. I promise I don’t man.

And that was...let’s see...Monday you went to Target at East Towne...is that...you

weren’t obviously there for 12 hours, where was you at...where was you at on that night?

I was there.. if [ wasn’t at the apartment [ was at the Target. We went to Target, I went
to the laundry mat and that’s it.

Alright. Did he ever...Letalvis ever say...uh...where he got the car? Did he ever tell
you that, how he got the car that y’all was driving around in?
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LD: Hedidn’t say shit. 1didn’t ask him though see what I'm saying? Ididn’t... Idon’t...1

L.D:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

don’t want to know if...I mean shit. I didn’t want to...I didn’t feel like I needed to know.
1 didn’t think it was...I mean if anything I think I thought he just probably.. .shit...took it
from somebody or something. You know what I mean?

When you had your conversation with when you said you knew...(unintelligible)...

When T had...when was the conversation?

You said that you were talking to him on the phone...you said let me call you back on a
different number?

it was between Monday and Sunday...I mean Sunday and Monday because when I talked
to him...let me see...when I talked to him the shit on the news about the girl hadn’t even
came on vet and that came on Monday didn’t it?

Tuesday.

Tuesday. Well it was between Sunday and Tuesday.

Alright.

I know...okay it was...I was still at Brandy’s and Cassie’s house so I left there Monday
night I think. [ left there Monday night. What’s today?

Thursday.

Thursday.

Today is Thursday...yeah I left there Monday night.

Left where?

Cassie’s. On Monday night [ think. And I talked to my brother before I left the house to
go to the laundry mat. So it had to be on the Monday. 1t had to be Monday that he lefi.
When I talked to him I knew that he done it...or that he had something to do with it.
Did...did he call you?

Yeah.
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WW: What number did he call you at?

LD: Ican’t...my...uh...Ihad a...achirp phone and I can’t...the...the screen is messed up |
can’t.,.only thing I can do is answer it.

WW: Where is that phone at?
LD: Threw it away man...threw it...threw it out.
RF:  Was it in your house?

LD: Noitain’tinmyhouse. It’s a...butit’s a...it’s a...it’s a...if it is it’s a gray...like a
walkie talkie almost like yours.

RF:  Yeah.

LD:  Butit says boost...it’s a boost phone. ...(Unintelligible due to both talking at once)...
RF: It’snota flip phone.

LD:  Yeahit’s a flip phone.

RF:  It’sa flip phone?

LD: That;s why the screen messed up cause it’s a flip phone.

RF:  Okay.

LD: Butifyou can...if you can get the...the SIM card out of it that’s got all the calls and.. .all
the calls and shit right there.

RF:  You just put it in another phone and...
LD: Yeah you can put it in another phone and use it like that but.
WW: Buf you said you threw that phone away?

LD:  Yeah. Ican’t remember if I threw it away in a...T just threw it away cause I had just got
this other phone. Uh...E let me borrow his other phone so I had just got that.
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WW: Is that the number you called him back on? Cause you said. ..

LD: Naw I called him...I called him.. .the number I called him back on is Cassie and
Brandy’s phone.

WW: You called him from Cassie and Brandy’s phone?

RF:  That was Monday?

LD: Yeah.

RF:  When he told you about what he had done?

LD:  Yeah. ...(Pause)...well he didn’t tell me he done shit he just told me god dammit that
dude had to step up god dammit and he...he.. .he told me that he the one that...I mean
got the car and shit but he told me dude had to step up and that.

RF:  Now when he says dude had to step up is he referring to him or is he referring to G?

LD: G. Dude...Imean that’s.. that’s the only person he could be talking about. I don’t know
what the girl...I don’t think she had nothing to do with it man. The.. . Nessa.

RF: Nessa.

LD:  Idon’t think she had nothing to do with this shit man. But he left with E though.

RF:  When did E come into the picture?

LD:  I'm fittin to say, he left with E like...I can’t remember what day it was man but it was in
between...it was on the weekend though. But he left...he left with E. And I thought E
had something to do with it you see what I’m saying. So I came over here and asked him
what did they do when they left. Tmean he say they went and robbed like a Wishbone or
something see what I'm saying so.

RF:  Who went and robbed the Wishbone?

LD: E and my brother see what I'm saying. So I know...uh...from...from that point I didn’t
think he had nothing to do with it you see what I’m saying.

RF:  And that was on E and Letalvis?
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LD:  Yeah.

RF:  They robbed the Wishbone on...do you know which one?

LD: No.

WW: Do you know what date?

LD: Naw it was on the weekend...(unintelligible)...

WW: Saturday.

LD: ...onthe weekend.

RF:  When did E show up to...do you remember what day E showed up?

LD: It was on the weekend. 1 think it was...I think it was Saturday I'm not...I'm not sure.
But that’s why I told Daphne that T though E had something to do with it
because...(cough)...it was pretty strange that he just pop up and he come get my brother
and they leave see what I’m saying.

RF:  How does...your brother just moved down here a week ago...

LD: Heknow E from me,

RF:  ...(unintelligible)...

LD: ...heknow E from me see what I'm saying. I mean I knew E from...(unintelligible)...
Ridgebrook...(cough)...and my brother...this ain’t’ my first time my brother been down
here.

RF: Ohisitnot?

LD: Naw...he been...this is his like sixth-seventh trip down here see what I'm saying. But he
was just coming down here to get some work or get some dope and leave and go back up
to Knoxville... I mean...uh.. . Kentucky see what I’m saying. And that’s it...he would
come back down here periodically, get him enough to pay his bills and then go back up
there and sell it and pay his bills and shit. That’s all he.. that’s all he did...

RF— Um hmm. 77 T
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LD: ...until something happened up there. The people he was staying with or something...he

LD:

iD:

RF:

LD:

1D

L.D:

LD:

LD:

was doing the same thing what I was doing with him, paying all his bills and stuff and it’s
only one person doing something so he had to move down here with me. He wasn’t even
supposed to bring all these people with him though. He wasn’t supposed to bring the girl
and dude with him. It was just supposed to be my brother man.

And you was Jooking out...taking care of him and giving him a place to stay and help
him out get back on his feet and whatnot. I’'m gonna go through it real quick. I just want
to make sure I got everything...um...sometime between Friday and Tuesday...I guess it
was...we’ve determined it was probably Saturday.. . uh.. Letalvis shows up with some
kind of champagne or colored 4 Runner.

Um hmm.

Shows up at your house. You come home...you weren’t there when he shows up with it?
No.

Alright.

I come home.

But you came home and there he sat and threw you the keys and...and said, hey looky
there.

Yeah.

Pretty much right? You get...you ride around in it and you drove it?
Yeah,

So you was in the front seat, driving the car?

Yeah I was in the front seat driving the car.

Um...Letalvis brings with him...when he comes down he’s got...uh...uh.. G that’s
Giavonni guy with him and some girl name Nessie?

Yeah.
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RF:  Which is Letalvis’ girlfriend?

LD: Yeah.

RE:  They...they come down and...uh..,was hanging out. Now Saturday you was at home all
day?

LD:  Yeah.

RF:  You selling dope...you was slinging dope from the house?

LD:  Yeah.

RF:  Youhad several chronics come buy some dope from ya and. ..

LD: Thatsaid...I mean it don’t...that don’t start like until like after 6:00 o’clock. Ibe up until
like 4 or 5:00 o’clock in the morning then I go to sleep. And I Jjust sleep until like about 4
in the afternoon. And that’s when I wake up that’s what time T getup. So that’s when
my day starts,

RF:  So Saturday starts about 4:00 o’clock...(unintelligible)...5:00 and that’s and then
you...you start slinging your dope and you go to bed and you wake up Sunday probably
about same time 4-5:00 o’clock Sunday afternoon? - '

- LD: Yeah.

RF: - To aphone call from Daphne...

LD: Yeah.

RF: ...saying hey do you...there’s a body outside.

LD:  ...(unintelligible due to both talking at once)...or WhAatever. ..(unintelligible)... about the
body on the railroad tracks.

RF: Do you remember... what...what did she say...how’d she...
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LD:  She said...she said, “hey baby how you doing.” 1 said, “alright god dammit” and she

LD:

LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

said...uh... “Do you know anything about such and such?”’ And I said, “naw” [ was like
“where?”” and she was like, “it’s right across the.. uh.. .road from your house...right in
front of your house.” T was like, “for real” and she was like, “yeah.” And she was like,
“s0-you don’t know no nothing about it?”” And I was like, “naw I don’t know about that
shit” I mean.

Why do you think she would ask you why...do you know something about it?

She know...she know...I mean...Daphne know about what I done been through and what
Tused to do and all that type of shit. Iain’t gonna lie...I'm a gang member and all that
dude...you hear me. And I mean...

Oh I know.

I came...I came up here to get away from this shit though. That’s why I came up here
man,; see what I'm saying?

She calls you and asks you if you knew anything about the body?
Yeah,
That’s on Sunday.

Hang on a sec...did she see you the day before with the truck when you were out driving
around?

I'don’t think so. She...I don’t think she did. Cause if she did she would have said
something about the car or whatever. I mean she knew I...she knew I was driving in the
car though. She knew that but she didn’t know whose it was or what kind it was or
nothing like that.

Okay.

She don’t...Daphne don’t have nothing to do with none of this shit. She don’t know
nothing about nothing except what she saw on T.V. and what I told her. That’s all she
know.

Um...
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WW:

RF:

LD;

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

I’'m doing okay.

Um...so Sunday you get up about...about 4 ish or whenever you get the phone call and
Daphne comes picks you up and you leave Sunday. Do you remember about what time
Sunday?

Well it was dark outside...it was dark.
It was dark Sunday night? ...(TAPE SIDE A ENDS)...

...(TAPE SIDE B BEGINS)...It was...it’s been...it’d been dark about a hour or two
before she came and got me.

It was getting dark it’s about 5:30 so it was about 7-8:00 o’clock-ish she comes. ..
Yeah something like that.

...and picks you up and you leave?

Yeah I leave,

Then you go to.. uh ..Brandy and Cassie’s house or apartment right?
Yeah...yeah.

Now when did you go back out and wipe out the truck?

1 did that when I came back. When she...when she said something about a body and they
acted nervous about it that’s when I wiped out the truck see what I’m saying. When I
came in the house...got all my shit down and shit...got all together and shit that's when
she called me. Daphne called me alright. So Iasked...] asked when she got off the
phone I asked my brother...I’m looking at my brother...but I can see G out the corner of
my head...my...my eye. And when I asked him about this shit god

dammit.. .he...he.. he said, “man, he...we moved too fast” see what I'm saying. And
that’s when I wiped down the car. I wiped down the car anyway regardless but that’s
what.. .that’s what made me go wipe it down again though see what I'm saying.

When G said he moved too fast, what did he mean by that?
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LD:  Like when I said... when I asked him about...when I...I’m looking at my brother like say
you my brother. ..

RY:  Um hmm,

LD: ...Pmlooking at you. I said, “Man you know anything about a body...man a body on the
railroad tracks” and then move your head like. . like. ..

RFE:  Ohokay. I...I thought he said something.

LD: . (cough)...

RF:.  And that was on Sunday?

LD:  Yeah. It wasImean...Imightbe getting some of the days mixed up man you know what
I mean because I'm a. ..

R¥:  Well if Daphne called you when they aired the...on the news about some kind of a body
being found. ..

LD: Yeah.

RF:  ...that was Sunday. Cause that’s...that’s when we found him.

LD:  Okay.

RE:  I'm not trying to play tricks on ya that’s the...I’m trying to clarify that for us...for us all.

LD: Okay.

RF:  The body was...was...was found on Sunday...

LD:  Right.

REF:  ...and they did...they aired it on the news.

LD:  Okay.
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RF:

LD:

LD;

LD:

LD:

LD

LD:

LD

RF:

LD:

So, you...you’re getting your days right. And I...I'm...like I said I’m not trying to play
tricks on ya. I'm just trying to clear it up for all of us. Uh...and that was Sunday. So
Sunday’s...and the reason Ikeep bringing up the days is...is for me. So Ikeep my...my
head straight. So Sunday she calls you about two hours after dark.. .uh...she comes over
to get ya. What’s she driving?

A white car...a white.. .uh...I think it was...I think it was Brandy and Cassie car.

Was she by herself?

Yeah,

When she come got ya?

Yeah.

...(unintelligible}... you go back to Brandy and Cassie’s.. uh...house?

Yeah.

And that’s over off of Tazwell Pike? Now is it a house or apartment?

It’s apartment.

Okay. You go back to their.. their apartment. What...do you do anything there?

What you mean like?

Did you just go and hang out at...at her place?

Yeah just went in and just chilled.

And that was Sunday, now Monday you wake up at some point and you end up...uh...
going to Target out at East Towne. Do you remember what time you got to Target?

Hold up...hold up...hold up. We might have went to Target Sunday though. Just...we
might have went to Target Sunday cause it...it either the day I came.

Okay. It’s...that’s okay. That’s fine we’ll figure that out. Um...so Monday...if you
didn’t go to Target, what do you think...what do you think you did Monday?
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LD:  Ididn’tdo nothing. Ididn’t do nothing like the day I woke up when L...after I woke up
Monday that’s when the shit was on the news. My house was on the news.

RF:  That would have been Tuesday. That would have been Tuesday. See that’s what I'm
trying to get out. We’re missing a day here somewhere.

LD: Ididn’tdo...

RF: ...(unintelligible due to both talking at once)...

LD: ..Ididn’t...Ididn’t...see I didn’t do nothing Monday.

REF:  Okay. You didn’t do nothing Monday.

LD:  ...(unintelligible)... I was...

RF:  You didn’t leave the house...the apartment at all on Monday?
LD:  I'm trying to think...(pause)...I don’t know I could have.

RE:  ...(unintelligible)... if you can’t remember, you can’t remember. Then we’ll talk
about...(unintelligible)...

LD:  Ispent...Ispent the night...I spent the night two nights over there.

RF:  Spent two nights at Brandy and Cassie’s?

LD:  Onc...the first night I came was the...was Sunday and we didn’t no shit about nothing.
Alright. Second night I spent the night had to be Monday and I didn’t do nothing but...I
mean...I really didn’t do shit Monday but sit and chiil with Daphne.

RF:  So you didn’t do nothing on Monday. Monday’s kind of a lost day.

LD: Yeah

RF:  Tuesday...um...of course the had that stuff on the news and you’re at Cassie and
Brandy’s house?

LD:  Yeah,
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R¥:  And you know.. kind of...oh God and they look at you and the either put you out or you
get out?

LD:  They told me I had to go.

RF:  They put you out?

LD:  Yeah.

RF:  What...how did you...did you walk, did you leave, did you run, did you ride the bus?
How did you get out of there?

LD:  Naw...they dropped me off.

RF: Where did they drop you off at?

LD:  Let’s see...um...C Hills. Icallit C Hills.

RF:  ...(unintelligible)... yeah that’s on College Hills or something is what it used to be before
it was Ridgebrook wasn’t it? Um...so they dropped you off in Ridgebrook. Have you
talked to Daphne at all other than I know you talked to her last night cause obviously she
called me?

LD:  NoIhaven’t talked to her since then.

RF:  You haven’t talked to her since then?

LD:  Isit possible for me to talk to her?

RE:  We’ll see what we can do. We’ll sec what we can do. Um...

LD:  She...she kept teiling me to turn myself in man. And that y’all didn’t.. .y’all didn’t think
that we had nothing to do with it but.

RF:  Well that’s neither here nor there. You’re here now. You’re talking to us ain’t’ ya?

LD:

That’s all we wanted. Ain’t no hard feelings. Um...so at some point G made his head
jerk and you just assumed. ..and that was on Sunday when you asked him about the. . the
body and you asked your brother about jt, And...uh...they started acting a little funny?

Yeah.
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RF:

LD:

RF:

LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

So they left.
But they been acting funny the whole time I've been there though,

They left on...you asked them about that on. . 0w Sunday you missed. ..you noticed a
bullet missing from your gun?

Yeah. All...(unintelligible)...

One single shot.

...all that happened in the same. ..the same day. When he started acting funny.. when he
did that shit right there T went and checked my gun. Check where my gun and shit was
and that’s when I emptied all of ‘em out or whatever. Naw...naw...I checked my gun
fust. T emptied my shit out before I left. Before I left and went with Daphne. That’s
when I emptied my gun out. But! emptied it in the...uh...the same thing ’'m telling you
about...

Yeah, on...on the shelf,

-+-0n...0n...it’s on the shelf...on the...it was on the shelf on the lefthand side over there.
And that’s the gun that you took with you that we found today?

Yeah...yeah...same as that gun,

Alright. Now that other gun that was in the house, was that yours or whose gun is
that...that?

That was his...it was my brother’s gun.

That’s your brother’s gun? What kind of gun was it do you know?
It was a revolver 22,

What about....I’m talking about the. . the long gun?

Un huh.. .that was mine. . .that’s my gun.

That’s your?
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LD:

LD:

LD:

LD:

ip:

REFE:

LD:

RE:

LD:

LD:

I don’t know what the hell that is but it was my...my gun.

Alright. So...uh...you...Letalvis and G they left Monday right? And sometime in the
weekend, you don’t know which day, E picked up Letalvis. Do you know what E’s real
name is? E picks up Letalvis and they...and they...did they tell you they robbed the
wishbone? How did you know they robbed the wishbone?

He told me,

Who?

My brother told me.

Your brother did? Letalvis told ya? It was sometime during this past weekend which is
the weekend of the seventh I think. ..sixth or seventh. And.. uh.. but you don’t know
anything about the girl that was found in your house?

I don’t know shit about none of that.

Other than.. .(unintelligible due to both talking at once)...

Only thing 1 know is what I saw on the news man.

Let me tell you this...

...(unintelligible)...

...I'm sorry, go ahead.

How many...(unintelligible)... you got?

At my house? [ don’t know...I mean I don’t know.

Was she over there to buy dope or?

Who the girl? T ain’t never seen the gitl before in my life or the dude.

Did you.. . have you...did you see ‘em when they were alive?

Naw. Iain’t never seen ‘em before in my life.
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RF: You...you've...

LD:  ...(unintelligible due to both talking at once)...ever.

RF:  You'venever seen ‘em...cver never?

LD:  Un huh.

RF:  Okay.

LD:  D'm talking about it ain’t.. it ain’t no...somebody bringing them over there to buy dope
or something like that and I'Il forget ‘em but I...I wouldn’t forget...I mean. . .no.

RF:  What would make them stand out that you’d never forget ‘em?

LD:  This shit right here. It would jar...it would jar my memory back god dammit and I would
know if she had came to my house before and. ..or...some shit like that. And they ain’t
one of ‘em never been to my house before. And I only have a certain...I only have a
certain kind of like...I got seven different chronics that come to my house. And that’s it,
Everybody else I meet ‘em or I have the...the other chronic to go out there and meet ‘em.
You see what I’'m saying, so I don’t know them at all. 1don’t...

RF: Have you seen their pictures?

LD:  Yeah.

RF:  Where...where at on the news...obviously?

LD: Yeah...yeah.

RF:  And you don’t recognize them.

LD:  That’s what I'm saying I don’t...I don’t know them at all. 1don’t...I had never saw them
before in my life. If1did see them in a store or something I couldn’t tell you cause [
mean shit.

RF:  Alright. Let’s.. uh...Letalvis is in custody. ..

LD:

Yeah.
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RF:  ..inKentucky. G isin custodyin Kentucky. Believe it or not, they’re cooperating.
That’s what that phone call was when I was talking to va.

LD:  Okay.

RF: Okay.- They’re up there telling the...uh...FBI...cause of course its crossed state lines so
Federal people are all involved in it. And they’re telling them everything that’s
happened.

LD:  What...what they saying.

RF:  Thaven't been up there. I don’t know. But I can tell you this; you’re not being truthful,

LD: ...(sigh)...who me?

RF:  You're not being truthful.

LD:  How you...how you figure that man?

RF:  Because [ know.

LD:  How do you know...how do you know I'm not being truthful?

RF:  I'm an investigator. I've-been talking to.. .(uﬁintelligibl'e)...

LD:  Imean I'm not telling...I’m not telling you...I’m not telling you the
whole...every...everything I know but shit I’m being truthful as. . .as far as...

RF:  That’s what I'm telling ya, you’re holding stuff back.

LD:  What 'm supposed to do man? What the fuck am I supposed to do man?

RF:  ...(unintelligible due to both talking at once)... tell the truth. That’s all 'm asking for.
I’m not...I’'m not trying to be a dick buddy I’m just saying, you...

LD: ...(coughing)...

RF:  ...this is what they say...this is where the rubber meets the road.
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LD: I don’t know what to do man, You don’t understand dude. I...I’m...Ibeen in prison
before [ know what that shit like man,

RF:  Iunderstand.

LD:  Idon’t wantto go prison for the rest of my life for something I did not do.

RF:  Tunderstand, but that’s what I'm talking about, cooperation, They’re up there
cooperating. They’re up there doing the right thing. So far your holding stuff back, you
may even fibbed on a thing or two during this interview,

LD:  ...(sniffle)...no I ain’t fibbed no shit,

RF:  You're holding a lot back.

LD:  T'm holding a lot back though cause I don’t want...I mean. .. man I'm...

RF:  Like.. like I told you in the beginning. ..

LD: .. listenif Ttell you what I know.. if I tell you everything that I know, .exactly how it
happened. I’m gonna be accessory to the shit regardless dude. I'm gonna be
a...accessory to it...all this cause I knew this shit went on and I knew what happened.

RF:  Well...and that's what I need to know. You hold stuff back; you’re still an aCCessory.

LD;

You know it happened before or after the fact, you’re still an accessory whether you tell
me or not. It happened in your house. We've got evidence linking you to these people in
your house. You are an accessory regardless. The only thing that’s gonna help you,
Marcus is telling the truth. That’s the only thing that’s gonna help you. I can take what I
got and go. Let me.. let me rephrase it this way, I don’t need this interview to put you in
a penitentiary for the rest of your life. I don’t need it. I’'m not doing...you’re not doing
me a big favor by sitting here okay. I appreciate you being here cause it is helpful but I
don’t need it.

Yeah.
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BRI

LD:

LD:

LD

RF:

LD:

LD:

The only person that needs this interview is sitting in that chair right there where you're
sitting. You're the only person that needs this. You’re the only one in this entire
building that needs this interview. Cause you’re a...you’re already an accessory. You’re
already a convicted felon with a handgun. Okay. That’s stuff...that’s. . .it’s already in the
books it’s...it’s there its already happened and all we can do now is work with it and fix
it to make it better. Cause it can only get worse from here. With you holding back, you
know I can take what I got and go. With you holding back on it is not making it any
better. It’s not making you less culpable in these series of events, You holding back
does not take the responsibility off of yon. You holding back makes you look guilty.
You see what I’'m saying? The only thing that can help you right now is the one hundred
percent truth. And I...it may be hard from now on it you’re gonna tell me what
happened. You’re gonna tell me every detail and it’s gonna be hard, trust me. But it’s
got to be done. It’s got to be done in order to help yourself,

Can I talk to Daphne?

We’ll get to that...we’ll get her. I’ll get you a phone and we..,we’ll try to call her.
Okay. She can’t help you out of this.

I..

She...she...she tried to help you last night.

...Tknow she can’t,..she can’t.. .she‘_can’t help me. Ijust want to talk to her man.

And we’ll,..we’ll get you...we’ll try to get you a phone call and we’ll let you call herin a
little bit. But right now, we need to focus on much more important stuff. But holding
back isn’t gonna get this...this isn’t a dream, this isn’t gonna go away because you don’t
say certain stuff,

Dude I'm not...you...man I’m...I'm...I know that man. You not telling me shit I don’t
know dude. You not telling me nothing I do not know. Alright I just want to talk to
my...that my...I want to talk to my girlfriend...she’s supposed to be pregnant man,
before I tell y’all anything. 1t’s all I'm saying.

You want something to drink?

No I'm fine. I'm hungry though.

Well, 've got some stuff. Idon’t know what I’ve got. Um...
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LD: .. .(sniffle)...

RF:  We'll get you something to eat. When was the last time you ate?

LD:  Probably yesterday.

RF: ?t’s been awhile? Let me...uh...can you talk to him a minute and U’1L... 1’1l go out and get

WW: E11“:-hat’s fine.

RF:  What?

LD: It dorn’t matter, but...you know.

RE:  You like rice?

LD:  What else?

RF:  ...(laughing)...that’s all.. .that’s all I got is a bag of rice you heat up in the microwave.

WW: It’s food.

RF:  Just anything that’s food. It ain’t much butI...1 think I got a bag in my...in my desk
drawer. ‘

LD: Idon’teven care.

RF:  You want to talk to this guy and a...

WW: Why don’t we talk about the gun a little bit?

LD: ...(sniffle)...

RE:  ...T'll be right back with ya. Is that all you want just something to eat?

LD:  Yeah,

WW: ...(unintelligible)... know what...the 22.

LD:  Which one?
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WW.

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

WW:

Uh.. .let’s talk about yours.

Uh huh.

When did you get it?

About a month and a half ago for some dope.

For some dope? That’s how you got it, traded dope for it?
Um hmm.

Who brought it to you?

Uh...I think it’s the lady Rhonda call her mother I guess. Man, she.. that’s the one 1
know I got it from.

Rhonda or her mother?

Rhonda...this is not her mother she just call her her mother.

Okay,

See what I'm saying. So that’s why I don’t know her name or nothing.
That’s...(unintelligible)... this lady that Rhonda calls her mother. ..
Yeah.

...brought you the gun?

Yeah. She asked me did T wanted it and I said yeah I wanted it somebody just broke in
my house. ‘

Okay. How about the bullets?
Uh...E bought ‘em for me.

E?
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LD: Yeah,

WW: Do you know where he bought ‘em?

LD: Unhuh.

WW: How many did you have? Did you have a whole box of them?

LD:  Well I don’t know how many was in that box but I had some short boys like I got them
from Wall Mart. Some little bitty bullets but he had the long 22 bullets.

WW:  You bought ‘em at Wal-Mart...short boys?

LD: Yeah.

WW: Oh...which Wal-Mart?

LD: Uh..Ican’t...it’s been so long ago I can’t...I bought them bullets a long time ago when [
first got the gun.

WW: You’ve been...you said you’ve been in prison for the last...?

LD: Yeah.

WW:  And you got out...what four or five months ago?

LD: Yeah.

WW: So it would have been in the last four or five months?

LD: Yeah.

WW:  Okay.

LD:  Idon’t know where he got the bullets from though. Where he got them...uh...

WW: Long ones?

LD:  ...yeah the long bullets from. Idon’t know where he got those.
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WW: How about the rifle, where did you get that?

LD: 1 gotthat from Rhonda.

WW: You got that from Rhonda?

LD: Yeah

WW: Do you know where she got it?

LD: Supposed to be her boyfriend.. . uh...Randall. The guy that stayed there with her. She
sprung out and she just was giving all his shit away and I got the gun.

WW: Did it have bullets in it?

LD: Yeahitdid. Idon’t know what happened...my house got broke into like about...uh...the
day before Christmas.

WW: Okay.

LD: Andmoney and dope and shit and my gun...uh.,.after that I couldn’t find my...the clip
to it. So I don’t know where...it might...the clip...the gun...the clip might be still in the
house somewhere.

WW: Okay. Butit’s missing?

LD: Yeah. It’s got two clips one of them don’t have a bullet and one of ‘em didn’t have any
bullets and the other one was...it’s...it’s a...one of them is long...the one that was...I'm
sure that was in the gun.

WW: Um hmm.

LD: Alright. Tt didn’t have no clips in it. It was a little short stock...a little short one.

WW: Right.

LD: About that thick about that long. They...they got bullets in it though...T don’t know
where it’s at.

WW: Okay. Alright you said there were two other 22°s. An automatic and...
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WW: That’s why I'm here. I'm with the Feds,

LD:  So...yeah, I’'m looking at the Fed time too right?

WW: .. (unintelligible)... exactly. Convicted felon with a gun. And like you said, you don’t
- get past that.

LD:  1know...Iknew that man...Iknew that when y’all...I mean...went in my house I knew
that I was going to jail for having that gun. So I mean like am I...I’m looking at some
serious time for that semi automatic gun.

WW:  And like he was explaining to ya...you’re hear to help yourself right now. When it
comes time for sentencing...we don’t sentence you, we don’t do that that’s not our job,
our job is here and getting the truth from you. That’s our job. We get that truth and we
tell the judge what the truth is and the judge makes the decision of what happens to you.

LD:  ButImean how do y’all determine who telling the truth though? Shit, if I’m sitting here
telling you I know I'm fittin to go to jail for life don’t you know they saying the same
thing. So who the fuck?

WW: That’s...that’s the judge...

LD: ImeanI'm...I'm saying...I'm...

WW: ...the judge and the jury determines all that.

RF:  That’s good stuff brother.

WW: ...(unintelligible)...

RF:  Igot you one I know that stuffis kind of all spiced up.

WW: The only thing that can help you right now is like when it comes...(unintelligible)... the
truth. Cause the truth doesn’t lie, 1t’s our understanding it’s gonna be three stories. It’s
gonna be your story, it’s gonna be Letalvis’ story and there’s gonna be G’s story. If
everybody tells the truth all the.. (unintelligible due to both talking at once)...

LD:  The story’s are gonna be the same.

RF:  We understand that nobody wants to tell on the other...I may be wrong, they may be up

there. ..
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LD: ...(unintelligible)...

RF:  ...pointing the finger at you. I don’t know I’'m not up there.

LD:  Like that...(unintelligible)... I'm worried about them telling on me and T don’t want o
tell on nobody else. Dude left...they left me man. See what I'm saying so evidently they
don’t give fuck about me.

RF:  ...(unintelligible)...

LD:  I'mnot...I'm not trying...I don’t give a.. L. .that’s not what I’'m concermned about. My
concern i8 how do the fuck does this look man. You see what I'm saying. And y’all in
my house that’s all ’m saying man.

RF:  And that’s why you’re up here. Marcus that’s exactly why you’re up here. it looks bad.
But as they say, looks can be deceiving. You know.

LD:  That’s...everything I told y’all was the truth man except god dammit me seeing the
people and me knowing they was there. Cause I did you know what I mean. That’s why
[ left man, Iknew god dammit it wasn’t...it wasn’t like Saturday or Sunday man. [
think...they...they did this shit like Friday...Friday night at some apartments. They
caught ‘em at the...some apartments man. They got...they brought them to the house
and everything. You hear me. Took dude’s wallet and everything got his money and all
that shit. You hear me. And the reason why he did is because I told...I mean I’m on his
ass about, “man you gotta do something my nigger you hear me, you gotta” I'mean he
ain’t been doing...I mean not getting monéy you hear me. So you gotta do something.
And that’s part of why I feel like it’s my fault cause I...1 pressured that man into going
out there and doing some shit like that. You see what I’m saying,

RF:  Now you pressured him to getting a job doing the right thing he made his own decision if
that’s what happened.

LD: ...(sigh)...

RF:  Hemade his own decision. If what you’re telling me is true, it’s not your fault.

LD: ImeanIseen the girl and everything. Thadto...I...1...I couldn’t...] couldn’t I mean,

RE:  We are gonna start at the beginning.
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LD:  Alright.
RF:  Tell me what happened.

LD:  ...(sniffle)...they came to the house they already had the car and everything you hear me.
They had both of them in.. .in the backseat tied up. They pulled in front of our house in
the car with these people tied up man. 1...I.. 'm. ..and they get out the car, explain to
me everything that happened. I'm telling them, “man y’all stupid as hell y’all stupid as
hell man.” And everything else T told y’all is the truth man. Everything else that. . .that

happened I mean I left some shit out somewhere but...
RF:  Well fill in the parts you left out for us.

LD:  Alright, I1knew...T knew girl was at my house. 1knew that G killed dude. When it
happened though. You see what 'm saying, [ knew god dammit that this. . .this was
gonna happen and this what happened. You know what I mean. That’s why but I.. 1
didn’t...Ididn’t...I wasn’t running...I'mean I just didn’t want to be over there. You
know what I mean. I just didn’t want to be over there man. . .in the area period. That’s
why I didn’t come home. That’s why I ain’t call y’all or nothing, Cause I
mean...anyway. But I knew...I knew that they were gonna kill them man, you hear me.
Because they seen everybody. Icouldn’t...I couldn’t be involved in no shit like that
man. And that’s basically what I left out. 1mean I knew all this shit was gonna happen.
T'knew... you know what I mean, .

RF: When...when was this...when. .. when were you there and when did they bring
© the...the...

LD:  Tthink it was...
RE:  ...this boy and girl over there?

LD:  ...they didn’t bring the dude over there, Dude never did come in the house. The girl did
though. The dude was tied up in the backseat.

RF:  What was he tied up with?
LD: Tdon’tknow.

RF:  Did...did they say who tied him up?
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LD: Mother fucker didn’t ask them type of questions man, I mean.

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

I'don’t know if they would’ve said, you know, you said they explained what happened to
them.

I'mean...
You told us they explained what happened.
...they told.. .they told me what they did. They got the car that’s it.

They just said, “we got the car” or did they say where they got the car?
...(unintelligible due to both talking at once)...(sigh)...

Let’s stow down...slow down.

Man they came...they pulled up to the driveway okay. They pulied up in...in front of
our house. Ilooked out the window...they got out the car. Came in the house, | asked
them who shit is this. Aw don’t worry about it fool, we got it...we got us aride. That’s
what I'm saying. That’s what I mean by they...they told me they had a car.

Right.

Alright. T'm asking you how did you get the car. He told me he carjacked somebody.

. Okay, so where he at, where the people. .. where the person at? They in the car. That’s

when I knew god darmunit this ain’t...it ain’t cool. But that’s...I’'m telling him...I'm
sitting here explaining to him bro that’s kidnapping god dammit, carjacking and all that
shit man. You cannot be doing this shit up here. You can’t...that shit not cool man, So
at this point right here I'm getting ready to leave...I’m getting ready to go cause I don’t
want to be around this. ..this shit. That’s why my...I just left my house I mean will all
that shit in there. I was coming back but I wasn’t gonna be when the.. when this shit
right here was going on. [left out walked down the street, they leave, I come
back...uh...] come back to the house. I stayed away from the house for like 20 minutes
cause I walked right down the street to get some weed...(coughing)...and I sat down at
Rhonda’s and smoked a blunt right quick...(coughing). I went back up to the house, [
came in, Nessa was still there and everything. I don’t know if...I don’t know if she know
about anybody you hear me. I don’t know if she knows whatever.

WW: Was she with you when they pulled up or was she with them?
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LD:  She was in the house...she was...yeah she was there.
WW: Okay.

LD:  So,Igo backin the house. They pull up...I ain’t gonna look out the door this time cause
Nessa beat me to the door. And I be damned if this girl ain’t walking up to my door

as she walked up to the house. So wasn’t nothing...I mean she...she...they just let her
come up to the house. They walked her up to the house. . .they brought her inside the
house though. And when I seen that man, it was time to go for real. I said, “man I
ain’t...” I said, “bro, you fripping, y’all on some old shit man,.y’all need to...and then
god dammit that’s it that’s all 1 know. [ mean I stayed there for a minute and { mean I
stayed there before I left and everything. She saw me and I talked to her and everything.
You hear me.

RF:  And what did she say?

LD:  She just said she ain’t want to die man. That’s all she said she ain’t want to die. And 1
just...l...I conldn’t take that shit. 1left. I left there.

RF:  The.. the...the guy, did they ever bring him out of the car?

LD: Naw Ididn’t...I didn’t never...I didn’t never see dude face to face sce what I’'m saying. 1
saw him out the...I went out there and looked at him, yeah but he was bent over and I
mean like his head was like at the...at the...the foot of the...where you put your feet at.

RF:  Um hmm.

LD:  He was just like laying all the way down and she was on top of him. See what I'm
saying. That’s the...I mean that’s the only thing...basically the only thing I didn’t tell
y’all is that right there. Is that I was...I mean [ knew everything god dammit that...that
happened. Iknew all of it and all that.

WW: Well there’s still some stuff that’s not...you haven’t told us yet.

LD: Like what?

WW: When did you get in the car? You said you drove the truck?
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LD:  Yeah, I...I did drive the truck Saturday. It was Saturday god dammit

RF:

LD:

LD:;

LD:

IL.D:

LD:

LD:

when...uh...(unintelligible)...
Don’t dig a hole.
Im trying...I’m trying to tell y’all the truth man

Tknow...I...I know but think about it before you answer because I don’t want you
digging yourself in a hole. Okay.

I'm trying to tell y’all the truth man, for real.
You think about it. Like I said, we.. we...

Whenever the fuck it happened man...whenever it happened. After they came back
that’s how I left you see what I'm saying, in the car. See what I'm saying. When they
brought the girl up to the house I ain’t have no other way to get nowhere so that’s how I
left...in the car alright. When I got through doing what [ had to do 1 parked the car and
that’s when I wiped it down you hear me.

Where did you...when you took the car where did you go?

I'went to C Hills, I went to...um...Tazwell Pike and I went.. like two other places in
between.

This was on?

Whatever day it was...I don’t...I...I can’t remember man. I swear I can’t remember.
Whatever day it...but it was...it was...I parked the car and wiped it down alright. As
soon as | parked the car I went to Rhonda’s steps and sat there and wait till. ..and. ..and
that’s when Daphne came and got me. But I went to the...T went back to the house first,
[ went in to get my jacket, my...uh...hoodie. That’s when Rhonda called me on the
phone and told me the police was at the end of the road. That’s when I went to her house
and sat down there and went to the car and wait until Daphne came and picked me up.
That’s the only thing that I ain’t. ..

No it’s not.

What else am I...what else am I leaving out?
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LD;

LD:

LD:

LD

iD:

LD:

RF:

You’re leaving out a lot of stuff. You’re leaving a lot more. Buddy I told you it was
gonna be hard,

I'm telling you...I’'m...(sigh).

Let’s just go back...let’s go back...let’s go back. So you’re at the house...you...you
went down to smoke a blunt at Rhonda’s?

Yeah.
And you walked back up to the house?

I went and got the weed, smoked a blunt, yeah and walked back to the house and that’s
how I left...in their car.

And they come back and she comes walking in the house?
No, she already in the house.
Five minutes ago you told us...(unintelligible due to both talking)...

No that’s not what I said. Isaid they brought her in the house and that’s how I left
because I didn’t have no way of leaving.

What about the dude?

He was already gone...dude was already gone. When they...when they left and came
back the only person that was with them was the girl. They put...took her in the house. 1
left, drove off, went to C Hills, Willow Springs, whatever the fuck, Tazwell Pike.. .couple
places in between there, came back, wiped the car off. Went back to the house to get my
coat and some more dope. As I'm going out the...out the little screen thing like that we
got the. . .the.. the lit...um...(anintelligible)...on the thing as T go out, Rhonda called me
on the phone and told me the police was at the end of the street fucking with the truck.

So 1 knew what’s up. That’s why I ditched. Now what...what...what else all ] be
leaving out.

You have to tell us. We can’t put words in your mouth.
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LD

LD:

LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

I'm telling...I’m saying...you saying I was leaving out something, I'm trying to be
truthful and it’s y’all...y’all want it to told the truth for me to help myself, I’m telling the
truth.

Well I mean I’m not...you...you obviously confused me from where we started. Well
once...once you added the two people info the mix we lost a whole lot of time. You
know what I mean?

Now everybody acting stupid, and I done opened my mouth so it’s too late god dammit.
Well, no...

It’s cool...oh man...

.. At’s...it’s...it’s not too late.

No.

Idon’t know man.. . fuck it.

It’s too late. ..it’s not too late, okay. As long as you’re talking to me and being honest,
it’s not too late.

How the fuck am I...I...what you mean I’'m...I...’'m trying to tell you that | am and you
sitting here acting like I’'m stupid man. I...’m not...

I’'m not acting like you're stupid. It...maybe it’s me who is stupid okay.
You ain’t stupid, man, come on.

Maybe I’'m getting confused.

I you was stupid you wouldn’t be no detective man.

I wouldn’t say that...(chuckle). That...let me...(unintelligible)...you...we’ve got...we
don’t see...maybe that’s where I'm getting confused is we don’t know what day.

What day it what?
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RF:  You...you said you don’t know what day they brought the truck over. And that’s...and
that’s probably where I'm getting confused.

LD:  Yeah, but man shit. Tt was...it had to be Saturday or Friday night. It’s either one of the
two. It’s either one of the two Saturday or Friday. Idom’t...I mean the way I...the way I
do my time shit. ] don’t be looking at the clock and shit. It might be 4:00 o’clock in the
morning and the only reason why I know it’s that late at mght is because it ain’t that
many cars riding around. You see what I’m saying. I don’tjust look at the time and Just
say, oh this...by this time something like this happened or some shit like that. 1 might
not look at the clock man I be running so much I might not look at the clock for a whole
six hours god dammit. I be surprised it was this time, See what 'm saying.

RF:  Tknow the feeling. What...uh...what time of day do you think it was either Friday or
Satarday?

LD: It was at nighttime. It was at nighttime period. Late nighttime. It was at late night after
10:00 o’clock. -

RF:  After 10:00 o’clock on either Friday or Saturday?

LD: Yeah.

RE:  They come up in this.. .is it the same car? It's a4-Runner?

LD:  Same car...same exact car.

RF:  They pull up and the girl is in the car?

LD:  The girl and the dude in the car.

RF:  The girl and the dude in the car. They come...they...now who...who is in the car on...is
it..,

LD: G and my brother is in the car.

RF: G and Letalvis is in the car, They get out of the car?

LD:  Naw my brother get out of the car.

RF:  Your brother gets out and he comes up.
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LD: He stayed down there with them.

RF:  What...what happened?

LD:  Alright, he tell me god dammit, what he done and what happened. He told me he went
and got a car...he got a car. I said, “Man who did you get it from?” He said, “they-in the
car’ and I said, “what?” And that’s when. . .(coughing)...and that’s when I went out there
and looked and I saw ‘em. My brother leaves. ..come back, dude is gone, girl
come. ..they bring the girl up to my door.

WW: Whoa...whoa...whoa...you...you’re jumping here. 1...I...I'm just slow down...slow
down here. So you have...you go out and you see dude and girl in the car?

LD:  Yeah...yeah.

WW:  And you said your brother leaves, so he gets back in the truck and drives off?

LD:  Yeah.

WW: He's driving?

LD:  Yeah.

WW:  And he’s got G in the passenger scat?

LD:  Passenger side, yeah.

WW:  And they leave?

LD: They leave...they gone,

WW: How long?

LD:  Not even 30 minutes, not even 20 minutes I don’t think.

WW: Okay. And then they come...you go back in the house?
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LD:  YeahI go back in the house. I'm getting. ..now god dammit, I’m just...I’m thinking you

LD:

WW,

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

know...like what...what should I do or should I do anything god dammit or
really...really I wasn’t even thinking that though. You know what I mean I was thinking,
well it’s on them you hear me. That’s what T was thinking,

Let’s keep it slow. So they come back,

They come back, alright they come back. I ain’t ask ‘em shit [ don’t want to know shit
you hear me. The only thing I ask them about is what they fittin to do with this girl in my
house.

She comes walking in the house.

She...when she come walking in the house L...I'm asking...

Wearing the hoodie?

Wearing a hoodie...no...not tied up or nothing. No nothing on her eyes or nothing. You
hear me so I’'m like, “what are y’all fittin to do with her?” And I mean I know y’all not
fittin to let her go because of how she came in you see what I'm saying? She came in
here with no hood on...I mean she could see me, see you, see the house, see everything.
See what I’'m-saying, so I know they weren’t gonna let her go.

What did they tell you?

They didn’t tell me shit. Bro, I got this, that’s all I heard. Bro, I got this. So since you
got it, I’m fittin to go and I left.

Did you get in the truck?

1 get in the truck.

You drive off in the truck?
I drive off in the truck.

And where do you go...you go?
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LD:  Igoto C Hills first, stay there for about 20 minutes. Then I g0 to Tazwell Pike and then I
got to...uh...off Willow Springs.

WW: Who all did you see there?

LD:  TIsaw...uh...Sydney at...uh...C Hills. Isaw crazlearen. ..and uh...Darren in...on

LD:

LD

LD:

LD:

Whittle Springs...I mean on Tazwell Pike. And I saw Janie on.. uh.. .Whittle Springs.
And after I did that T came back to the house, parked the car down the street from the
house on the side of the road. Wipe...wiped it off as soon as I got out of the car, Walked
up to the house to get my jacket. I wasn’t in the house long at all you hear me, I was in
the house long enough to go and get my jacket which was on the. . .the..,the chair in the
living room. I didn’t go nowhere past that. I went and got my jacket. My phone was in
my jacket. It rang, I picked it up and Rhonda said the police is down the street from your
house.

And that’s in the morning? Was it daylight?

Naw it wasn’t day light. It was still nighttime. Cause this is the same night that Daphne
came and got me. See what I’'m saying,

When you came back and got your...your coat and Rhonda called you. Where was this
girl at?

She wasn’t...] didn’t see her.

You didn’t see her again? Where was..,uh...where was your brother and...and G at.

Nessa was in the kitchen. Itold her T would come back and lock the door. That’s all I
said. Ididn’t see my brother I didn’t see G.

Did you hear anything?

Nope. The music was playing. It wasn’t loud or nothing but...T got a.. the stereo in my
front room that was playing. She was in there cooking and that’s all.,.that’s all T saw and
heard.

...(pause)...(unintelligible)...with is Sunday. Everybody we’ve talked to says you were
there on Sunday and...uh...Daphne did come over. She called you and was asking to
come over and get her clothes,
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LD:  Yep.

RF:  And you said, “Give me 30 minutes.”

LD:  Yep.

RF:  And she showed up fairly quickly cause she was.. .thought you had a girl in there. And
said y’all...(unintelligible)...

LD:  Ifigured that. But yeah I figured that’s why.. that’s what she was thinking,

RE:  And she shows up to get her stuff and y’all got in another argument. Tell me about that.

LD:  We got into another argument...Daphne?

RF:  That’s what I'm being told. Tell me about it.

LD:  When was this, Sunday?

R¥:  Um hmm.

LD:  She come to get her clothes and we get into another argument Sunday. Sunday night or
Sunday what? o :

RF: Sunday night. T guess what I'm trying to get is that you didn’t leave Sunday night like
you said you did.

LD: Ididn’t. Well is was Monday I left?

RF: .. .(unintelligible)...

LD:  Okay.

RF:  So, what that means is that this girl was brought in Sunday...or Saturday and you didn’t
leave until Monday. So you’ve been in the house for two days with this girl.

LD:  NoThaven’t...no I haven’t dude. She was brought in the house. . .when she was brought
in the house I left the same night. Yes I did man.

RF:  Well you didn’t leave with...with Daphne like you said you did. As for...
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LD:  Tleft the same night the girl...that the girl...when the girl came in the house I...I mean I
don’t give a fuck what y’all say. When the girl came in the house, I left dude.

RF:  It’s not what I'm saying; it’s what...what...what everybody else. I'm tefling you I
interviewed a lot of people.

LD:  ...(unintelligible due to both talking)...how they. ..

RF.  Up and down the streets.

LD:  ...how do they know I’ve been at my house though? How do they know that. . they can’t
tell you that I wasn’t at my house.

RE:  That’s what I'm saying...(unintelligible due to both talking)...

LD:  When that...when that girl was in my house I wasn’t there. And.. [{unintelligible)... and
that’s all I got to say. Idon’t care if you believe me on that or not. You...

RF:  P'm just trying to find out what happened. You say you weren’t there and. ..

LD:  I'mtelling you I wasn’t there at all when that girl was at my house. The only other
fucking time that I saw girl besides the time god dammit that she walked up on my
doorstep and was there. ..is on the fucking news. And when I looked in the car, That’s

* the only time I saw her man. ' : -

RE:  Well you didn’t leave with Daphne. Where did you go?

LD: TIcan’teven...Idon’t even remember. Ifit wasn’t...if Daphne didn’t come pick me
up...and I..,

RF:  ...(unintelligible)...

LD: .. listen.. listen. [ stay...Istayed there and looked...I sat there...] sat there for the

longest deciding what I'm gonna do smoking a blunt, okay. I called Daphne and tell her
to come get. [ don’t know what the fuck...what day that was on or whatever. ..it might
have been Monday. [ don’t understand how it can be Monday and if she called and asked
me about the body. Ileft the same day she asked me about the body.
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RF:

LD;

LD:

LD:

LD

LD:

LD:

LD:;

Let’s go beyond that. Say you...you left Sunday, where did you...if she didn’t...she
didn’t come pick you up Sunday, where did. . .who.. who picked you up, where did you
go?

Nobody picked me up. Dude I was at home I was at the house.

Okay.

Okay I was at the house...I was at the house the whole time until this shit happened.
When he came to the house with...with those folks. That’s when I started to leave the
house. Uh...Ileft...T left man, Okay I don’t even know. All I remember is. ..

[ know Daphne come got you but it was. ..it was a different day. If she didn’t...if nobody
picked you up, that left.. .that leaves you in the house. .

-..(unintelligible due to both talking at once)...how did Daphne come get me on a
different day and I spent the night over there two days dude. Ispent the night over there
two nights. Iwas over there at they.. that...that apartment two nights. And I didn’t
leave until the nighttime. Alright. T been gone from...I been gone...I been gone, alright,
if...if T spent the night there two nights, one two I ...I was at C Hills Wednesday, today’s
Thursday so it had to been Sunday, had to been...that she came and gotme. So
somewhere. ..somewhere. ..somewhere she lying...

But she don’t have a car. Cause what 'm...I'm.. I don’t...I'm not...I’m not trying to...
I'told you she came and picked me up in a white car.

So she was in a white car. And you said it was either Brandy or Cassie’s car?
...(unintelligible)... that.. .that.. .that’s...that’s who car it is, Brandy or Cassie’s.

And they weren’t with her she was by herself?

Naw, she was by herself.

And she picked you up and she took ya...where?

To Brandy and then Cassie’s. That’s golta be on Sunday because I'm turning up myself,

Today is Thursday right?
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RF:  Yeah.

LD:  Ispent the night over girl house last night, which was Wednesday right. 1 spent two days
with Daphne. She just dropped me off Tuesday night. So that’s Tuesday and Monday.

RF:  So she dropped....

LD:  TIthad to be...(unintelligible due to both talking at once)..,

RF:  ...she dropped you off Tuesday at C Hills at Ridgebrook?

LD: Yeah...yeah.

RF:  So you stayed Monday night into Tuesday?

LD:  Um hmm.

RF:  And Sunday night into Monday?

LD:  Umhmm.

REF:  Right? There’s the.. there’s the two.. .okay. Um...and the rest of it’s true that you...you
haven’t talked to your brother about it or.. .

LD:  Thaven’t...I haven’t...only the last time I talked to him he called me. I zin’t talked to
him no twice or nothing. The last time I called him...I mean the last time he talked to me
I was walking down the street. He called me asked me where I was at, I said, let me call
youback. Bam, T hung up the phone. I called the number back it was like. ..on my...on
my phone you can’t see the screen but you can hear the down. ..the down thing and hit
the last number that you...that just called you or you call,

RF: Um hmm.

LD:  Tcall the number ask for him. He weren’t there, he gone... he gone, Where he go...he
got his stuff and left.

RF:  And that was...what night was that when he...when he called?

LD:  The day before y’all went in the house.
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RF:  Monday.

LD:  The day before y’all went in the house. Whatever.. -(unintelligible due to both talking)...

RF:  We went in on Tuesday. So that would have been Monday. The day before Tuesday
would have been Monday that he left.

LD:  Well like...(unintelligible)... like the...the news say y’all start the search like about 12:00
o’clock at night, alright. He...he.. he just left, he had just left.. Just...y’all had just
missed my brother when you went up in that house.

RF:  Now if he left Monday...

LD:  Or the night before. He left. ..

REF:  He left Monday we missed him by 12 hours.

LD:  Okay well y’all just...(unintelligible)...

RF:  If..if...if he left Monday night. Cause we didn’t go in until Tuesday. Um...s0 you
don’t know anything about...uh...the girf or anything inside the house?

LD:  Unhuh. Tcan tell you what I had in there or what I... what. .. what I know for sure [ had
in there was that gun, the scales, and the dope.

RF:  Um hmm,

LD: That’s...all that's mine. Anything besides that girl in the house is mine. Anything else
that’s got to do with anything besides anything to do with those people is mine. I was
taking total responsibility for all that shit. That’s...all that’s mine. But the killing and shit
Ididn’t...F didn’t do nothing. I ain’t got nothing to do with it. And Idon’t give.. Idon’t
care what nobody say or nothing. Iknow...I know myself T didn’t so. I really don’t care.
Cause y’all know now. Ain’t nothing I can do god dammit that’s gonna save me or
gonna help me,

RF:  Aslong as you’re being honest. ..

LD:  ...(unintelligible)... nothing that T can’t already do for myself that I’'m doing now so.
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RF:  You’re exactly right. What you’re doing now is...is the best help that you’ll get for later

Lb:

LD:

LD:

REF:

LD;

LD:

LD:

LD:

on. Only way you can help yourself, Um...but everything you...you had said as far
as...uh...that who did...I didn’t know if you told us this, did...did anything change about
Letalvis’ story or G’s story?

About what?

You know carlier you said, you know said that . .uh.. . Letalvis said that you know, dude
had to step up...or...yeah Letalvis said that dude had to step up...(unintelligible)...

Naw, he told me.. .he told me that just at a different time though.

Yeah. Okay, When did he tell you that?

When I saw the dude was gone.

How can...do you know about how long they were gone? When they...when they pulled
up and you saw the boy and the girl in the car and they...Letalvis and...and...and G drive

off, about how long ago...about...

About 20...not even...not even 20, 30 minutes man. Not even that long, it wasn’t even
that long.

So they just pulled up at the...at the...at the gate in front of the house?
Um hmm.

Letalvis gets out...where do you...where do you meet him at? Where do you talk to him
at? Did he ever go in the house?

He came in the house. I talked to him in the living room.

In the living room.

And Ihad...T came back out and saw the car. I came back out and looked at the car.
That’s why I went out there cause I got the glass in the...in the thing to see out my house.

I looked out the door and saw the...saw the car,

So that...and that’s when Letalvis says?
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LD: Uh...we got a car, bro.

RF: Wegotacar.

LD:  And that’s when T asked him how did you get it. He said, he told me how he got it, he
took it. So I'said, “where the people at”? He said, “they in the car.” T went down there
and looked and they was in the car. And I told him, “bro, you stupid as hell, you need to
get that shit away from the house man. What the fuck is you doing?” 1 got this bro.

RF:  So he...did he take anything out of the house when he left or did he just leave?

LD:  He went to his room. But shit Imean I can’t remember man. I don’t even...] can’t
remember if he took anything out the house or not man. I know he went to his room; he
went back out to the car. G came back in cause he had to piss. And when G left.. .they
bounced and when they got somewhere.

RF:  Did you see them carry anything out of the house when they left.

LD: NoIdidn’t even see G when left.

RF:  ...(clears throat)...where was you at when he left?

LD: Inmyroom.

RE:  Justin your room? So they’re gone 15 or 20 minutes. G, Letalvis in the 4-Runner, two
people, they leave. Then what happened?

LD: They came back. I...they...they leave...I get some calls for some dope, they come back,
the girl is with them when they walk in the house.

WW: She say anything to you?

LD:  Yeah, she said...she told me she didn’t want to die yon hear me. Like she...she seen my
face man. Like she automatically started talking to me, you hear me.

RF:  Did you say anything to her?

LD:  Yeah.

RF:  What did you say?
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LD:  Itold her...Itold her that it was gonna be alright, you hear me. That she...I didn’t think
my brother was gonna kill that girl man or whoever did was gonna kill her, you hear me.
And my...Iput...I put this on my daughter, man, I told girl I'll make sure she got out,
you hear me. I'make sure you be alright, man. Itold my brother, man.

RF:  And that’s when you got in her car and left?

LD: Yep.

RF:  And you went to...uh...what did you say, Fountain City or...uh.. .Tazwell Pike and
Ridgebrook?

LD: Yeah.

RF:  How long do you think you were gone?
LD:  Probably a hour, 30 minutes to a hour something like that.

RE: About a couple hours you was...(unintelligible)... you was up there selling your dope
right?

LD:  Yep.

RF: Now when you come back you parked down there...what. ..do you know what street you
parked on?

LD:  It’s the second street on Chipman. It’s one two, I think there’s two streets that run
through Chipman. And this goes to the other street on the other side over there. And I
parked in the farthest one away from the house.

WW: Did you take the gun with you?

LD:  Naw. Ikeptmy gun...that’s when my gun was on top of the thing in there. Ileft.. ]
parked the car down there, I walked back. And like as soon as I walked back, man,
she...Rhonda was calling me telling me that.. that shit right there.

RF:  That the police were down there at the...at the truck? Where was Letalvis and G at?

LD:  When I walked in the house they wasn’t nowhere...] ain’t seen ‘em. I just saw Nessa
cooking.
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RF:  What was she cooking?

LD:  TIdon'tknow. Ijustsaw her cooking, man.

RF:  Did Nessa say anything to you?

LD: Naw. Itold her I would come lock the doo.

R¥F:  Nessa’s...Nessa’s...vh,. Letalvis’ girlfriend?

LD:  Yeah.

RF:  And Letalvis brings this...this.. .this gitl in with G and Nessa. ..

LD:  Thatno...

RF:  ...Nessa’s cooking?

LD:  Yeah, but Nessa’s not my brother’s girlfriend though, you feel me. She just somebody he
fucking. She not a girlfriend. She...the only reason why she came down here is becanse
she got in trouble with some. ..she had a assault charge in Kentucky or something. That’s
the only reason why she came down here cause she didn’t want to get in trouble or
whatever. She running or whatever. That’s the only reason why she came down here.

RF:  Isshe...you know if she still here or is she gone?

LD:  She gone. She left with them.

RF:  Oh she’s gone with him? And they left, what Monday you said?

LD:  The day before that she came on the news man. My house was on the news, that’s when
they left.

RF:  The day before that so that would have been Monday.

LD:  The night before.

RF:  The night before so that would have been Monday night.

...(Unintelligible)...did...uh...did you have any contact with this girl?
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LD:

LD;

LD;

LD:

RE:

LD

LD:

LD:

RE:

LD:

As far as me like. ..as far as her talking to me. ..you know what I mean. . .or I bumped up
against her a couple of times, but...not no like contact where god dammit, that’s the only
thing...that’s the only kind of contact we had though.

Well you didn’t...you didn’t grab her...her bare arms or anything like that to...to move
her or anything like that?

No. She grabbed me though. She touched my arm. That’s how she got my attention and
started talking to me.

And you said when they’re in the back of the car they was tied up. Do you remember
how she was tied up?

Yeah...(unintelligible)... dude was...dude was.. .both of ‘em had they hands behind they
back I think. Cause dude was like she was on his ass. And I think she had her hands
behind her back too. I think so.

Now when she came in...when they...was she still tied up?

Naw, she wasn’t tied up at all. She didn’t have shit on her, but a hoodie.

Do you know what color pants she was wearing?

Some jeans,

Blue jeans?

Yep. Wore some blue jeans...she had on some blue jeans and I think a striped shirt, a
different color shirt.

S0 she grabs a hold of you as...as you...y’all pass there in the...in the house? She says,
“I don’t want to die.”

Yeah.
You said, “I’ll take care of you” right before you leave?
Yeah. Istayed there for like five minutes you see what I’m saying.

So in that five minutes, what...what happened in that five minutes there. .the?
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LD: They took her to a neighbor. When she was coming in, they took her to the...uh...back

LD:

LD:

LD:

RF:

LD:

LD;
RF:

LD:

LD:

room. I walked in there...walked in the kitchen...my...my living room area...my
kitchen right here, here’s a room, my brother room right there.

Right off the kitchen?

Yeah.

Okay.

So I'm looking...I'm looking, she sitting on the bed. They just leave me in there...I’'m
just telling her they just leave me in there. So I...I go that way to use the bathroom.
That’s when she told me she...she didn’t want to die and shit. Cause T ain’t said shit to
her the whole time. 1...I mean...

So she didn’t say it as she walked in, it was when you walked by her?

Yeah.

And she was sitting there on the bed. Was she tied up then?

She wasn’t tied up or nothing,

So you just walked right on by her and went in the bathroom and she said, “I don’t want
to die?”

Yeah.
Is that when she grabbed you when you walked by?

She...she...what she...what she said was, “am T gonna die” and “T don’t want to die.”
Okay. “Am I gonna die?”

Yeah she was asking me was she gonna die and I'm like...I didn’t no what to say to her.
I didn’t say nothing to her the whole time...(TAPE 1 SIDE B ENDS)...(TAPE 2 SIDE A
BEGINS)...cause you can get...you can get to the bathroom for...through his room and
my room. [ was walking through there being nosy really, you know what I mean. And
so I looked at her and shit and I go back through my...my way to my room, like it’s two
sliding doors on the bathroom.




PERSON INTERVIEWED: LAMARICUS DAVISON

DATE OF INTERVIEW: JANUARY 11, 2007

TIME OF INTERVIEW: 4:15 P.M.

CASE NUMBER: 07-001049

INTERVIEW CONDUCTED BY: INVESTIGATOR RYAN FLORES & ATF WOODY

WEBB

TRANSCRIBED BY: MELISSA LOONEY

PAGE 80 0of 97 PAGES

RF:  Yeah.

LD:  And that’s when 1 started getting all my shit. I was fittin to roll.

RF:  Where.. now...she was. . .you said they left her...where did...uh...G and Letalvis go?
They just left her in there. Where. .. where were they at?

LD: G was sitting in the kitchen. G was watching her, you know what I mean, but they just
left her in the room. G was in the kitchen; my brother was in the living room. I don’t
know what he was doing in the living room. But he wasn’t in the kitchen cause when she
asked me that and we started talking I looked back and saw G and Nessa that's all 1 saw,
And so...(yawns)...I use the bathroom and came out and my brother wasn’t in my room,
s0 the only place he could have been was in the living room. And so when I walked out
of my room, both of them was in there with her, so.

WW. What were they doing?

LD:  They was just...they were...my bro...G was right here, she was sitting on the bed, G was
right here, my brother was right here and it seemed like they was just talking to her, But
they wasn’t...they wasn’t moving or nothing you know what I mean.

RE: Do youknow what they were saying to her?

LD:  Unhuh, That’s when I left out to go and serve people I need to serve.

RE: Well...and I’'m just...I’m just doing this to clarify for.. for me...you said you had no
contact with her other than her grabbing your arm or brushed up against her.

LD: Yeah.

RF:  Did you ever have sex with her?

LD: No.

RE: So we’ll not find your DNA anywhere on her body, on her person?

LD: No.

RE:  Okay. Do you know if...uh...Letalvis and G, do you know if they had sex with her?




PERSON INTERVIEWED:
DATE OF INTERVIEW:
TIME OF INTERVIEW:
CASE NUMBER:

INTERVIEW CONDUCTED BY:

TRANSCRIBED BY:
PAGE 81 of 97 PAGES

LD: Idon’tknow.

RF:  Youdon't know that?

LAMARICUS DAVISON

JANUARY 11, 2007

4:15 P.M.

07-001049

INVESTIGATOR RYAN FLORES & ATF WOODY
WEBB

MELISSA LOONEY

LD: Idon’t think my brother would do some shit like that though, Idon’t...I don’t think he

would.

RF:  Was E anywhere around here? I know he was...when did he...I can’t remember when he

showed up.

LD: E came and got my brother like I said and they left. I don’t know what day it was on,
Saturday, Sunday or whatever it was.. .they left.

WW: Was it before or after these people showed up?

LD: TItwas...it had to be after. No if was béfore. ..1t was before. It was...matter of fact I think
it was the same day. Just later on that night that he came and picked him up.

RY¥:  That’s the same day, so you said they showed up Friday or Saturday with the 4-Runner

and the people.

LD: Yeah.

RF: It was late it was after 10:00 o’clock, is that right?

LD: Yeah...yeah.

RF:  So earlier in the day...

LD: It was...it was late when...uh...when they came to the house, you see what I'm saying. ..

RF:  Yeah.

L.D: ...withthe...uh...car and shit. It was late...it was like after 10:00 o’clock.

R¥:  So had E already...

LD: ...(coughing)...

RF:  ...come and got Letalvis? Before they showed up? Or did he show up after?
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LI>:  Ican’t even remember man, I promise I can’t. Iknow...I know it was around the same

LD:

LD:

LD:

WW:

LD

LD

time. Cause that’s why...that’s why I thought E had something to do with it. I mean
until he told me what they went and did, you see what I'm saying. Ididn’t know he went
and robbed the wishbone until E told me and when I went over there and hollered at him
to get some information from him and shit.

What’s E say? You say he had something to do with it. What’s he say, what’s he got to
do with it?

Who?
You said...didn’t you say E had something to do with it?
I'thought he did. But he ain’t got shit to do with it though. He ain’t’...he ain’t. ..

That gets me to ask you a question, Letalvis and G...you’re at your house all day Friday

right?
Um hmm,

They show up sometime late Friday night or Saturday with these people. Where was
Letalvis and G earlier in the day?

Idon’t know. I...Imean, me and Daphne been arguing so I been...I been...I was
walking. Like I went by Daphne’s house...I went by Daphne’s house and I went by a
friend of hers house.

On Friday?

Both days.

Okay.
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LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

RI:

LD:

RF:

I mean both of the...she left.. I can’t...] don’t know what day it was...it was either
Thursday the day she left. And 1 walked from my house to her mother’s house, past her
mother’s house to off of...uh.. .Fairmont. And she got a friend named Taylor that
stay...that stays right behind that church right there. I just made a big ass u turn.. .big ass

- U coming around. ..come down the street right after Broadway on this. ..on this side right
~ here. Idon’t know the name anyway. [ walked to her house, to Taylor’s house and back

to my house. And each time that I did that it took me like three hours, two or three hours
to do that. Cause it’s a long ass walk. But...but Ta...Tay...

...(unintelligible)...

-..but...but if y’all don’t believe me, Taylor mom pulled up...I talked to Taylor’s mom
and everything cause her boyfriend’s just...uh.. .stole her car and shit.

And.. uh.. was...T guess they thought I was him and she pulled up on me, her and Taylor
and Taylor was going in to get her...get the rest of her stuff out of the house. And I
asked her did she want me to stay with her just in case dude came or whatever, you know
what I mean.

What day was that...that you did that?

The day that Daphne left.

You said, oh that’s right you said that day was Thursday?

Yeah she was gone two days before we even got in contact with each other.

And then after you had left on Mon...Sunday.. Sunday, you left.. .uh...you said; Daphne
come picked you up Sunday night. And you went...and that’s when you went over to

Brandy’s and...and Cassie’s and spent the two night and then went over to Ridgebrook.

['was over there when they drew down on the dude; they thought that was me or
whatever, Twas looking at y’all.

Was ya?
Yeah,

Where was. .. what apartment was that over there you were staying in?
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LD:  Idon’t even know man. I know it was...I know I could see y*all and I know when you
come in Ridgebrook I’m on the right hand side and that’s all.

RF:  First.. first building?

LD: Naw, it wasn’t the first building.

RF:  Second building up or what was it...J can’t...

LD:  Onetwo three...I'm...T was like in the fifth building down. But T could see y’all when
y’all did dude like that though.

RF:  That was good stuff wasn’t it? Watching cops. You know they...they thought it was you
is the reason they did that,

LD:  Oh yeah.

RF:  And we knew you was over there, we just didn’t know where you was at.

LD:  Sohow did y’all find me though? The phone?

R¥: We can’t tell you that. We’re investigator...no we...we can’t tell you really. I’m not
being a jerk but it’s...and we’re...we found ya. I wish you would have come in.

LD: I...T'was going to, man. Iswearto God I was. Iwas going to.

RF:  Let me ask you this.

LD:  That’s why I ain’t left and went nowhere though; you see what ’m saying. That’s
why...I had plenty of opportunities to leave and go to the other...I mean, mother fucker
that knew me and knew god darmit that I needed to get away, offered me rides to
Atlanta and everywhere. But I didn’t want to go nowhere, cause I hadn’t done shit, man.
T'ain’t killed nobody.

RF: Do you know how this...where this girl was at? Do you have any knowledge of how she

LD:

was left?

Un huh,
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RE:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

1.D:

LD:

Well, of course you don’t know about that guy, they just come up and pulled up and he
left right?

They didn’t release none of that shit on the news or nothing so T know just as much as
everybody else, how they died. I'm assuming my gun was used cause the

pistol.. the...uh...a bullet was missing out ofit.

The gun we got?

Right.

The gun that you had with you today?

The revolver.

Well, what are they saying on the news, I...1 ain’t been home in a week, man. What
are...what...what are they saying on the news,

They just saying they found the...a guy on the railroad tracks dead and they found the
girl in my house. They’re not releasing nothing on how. . what happened to ‘em or
nothing,

Here’s the problem I have. You sitting at the house. ..

Yeah,

...your brother pulls up in this truck. The dude’s in the track and your brother leaves and
dude doesn’t come back. Your brother comes back with the girl and they go in the house.
And you leave out of the house and your gun is sitting up on top of that entertainment
center?

It’s been there the whole time.

Well how does that bullet go missing?

1t’s mean...I mean...

How was your gun used when it never left the house?
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LD:

RE:

LD:

RF:

LD:

LD:

LD:

1LD:

I ain’t saying it did leave the house or it didn’t. I don’t know. I putmy gun up there
though,
And it was next to your...

It was next to my brother’s gun.
And then another gun.

Then another gun, yeah. When I put my...I put my gun up there, I'm not fittin to fuck
with it...I’'m not gonna fuck with my gun unless I'm fittin to move it somewhere else or I
need to use it. That’s where I kept my gun. So if I know it’s up there I ain’t fittin to fuck
with it. Iain’t go and check and see if it was there, I mean. The only time I went up
there and grabbed my gun is for...for me cleaning it. Ileft it up

there. . .(coughing)...when I got it down it was missing a bullet.

When did you get it down?
When I left.

Sunday night?

Yeah.

You just said that...that you’re gun was probably used on...(unintelligible)... cause you
was missing a bullet. But the gun.. .the bull...the gun never left. That’s...(uninteligible
due to both talking)...

Idon’t know...I don’t know what...I don’t know...Idon’t if my gun left the house or
not, you see what ’'m saying? Idon’t know what the fuck. My brother’s gun...my
brother gun shoots one time, alright. The revolver he got shoots one time and you gotta
fuck with the thing to...to make it shoot again, okay. You know that...you know they got
another gun but still though, okay. Somebody said a missing body man, T mean
somebody,..Daphne told me about the body. I checked my gun; it’s missing the bullet.
Only time I didn’t... I didn’t...uh...the last time I fucked with...with my gun...that gun
right there....the last time I fucked with it, T put it up there. I cleaned it and then left.. . put
it up there, do you see what I'm saying. So I ain’t got no reason to touch it or look for it
cause I know where it’s at. That’s all Pm saying. So of course I didn’t...1 didn’t check it
or...or nothing cause [ know where it’s at until I got ready to leave...until I really
actually thought that, shit god dammit, it’s...alright, you not fittin to use mine to
something.. . I’'m...I’'m not...
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RF:  Other than them three guns and of course the. ..

LD:  The...(unintelligible)...

RF: ...longgun...

LD:  Yeah,

RF:  Isthat the only guns in the house?

LD: Yeah.

RF:  Is that the only guns you knew anybody had?

LD:  Yeah.

RF:  We got the...your pistol, your brother’s pistol, and the automatic. Who did that
automatic belong to, was that G’s or was that your brother’s too?

LD: Idon’tknow who gun that was. Ihad...Ihad.. that’s my...that was my first time secing
it.

RF:  But they was all up on the mantle or...was it on the mantle?

LD: Not on the mantle but on the...

RF:  Stereo stand?

LD:  Yeah. On the top where you can’t...you can’t see. . .just like. ..

RE:  Yeah...yeah...yeah. So they was all three up there? You seen them? And then they
bring this guy in...or this...this truck pulls up, they come in, they...you know, talk. The
guns still there, they leave,

LD:  Tdon’t know if the gun there or not. That’s what I'm trying to tell you,

RF:  And that’s what I’m trying...and that’s what I'm trying to figure out. Is if...is where the
gun was at. But when you come back. ..

LD:  All the guns...
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LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD:

LD

LD:

...you...you grabbed your gun?

Wasn’t no other gun up there but mine, you see what I’'m saying. I said that,

Okay.

Wasn’t no other gun up there but my gun and it was missing a bullet. That’s why |
clean...that’s why I...I emptied my bullets out and everything and took the. .. the...the
gun with no bullets.

That’s a nine shot right?

Nine shot, 22...(coughing)...

And the other two guns was a chrome revolver. ..

Chrome revolver.,

...which you said is your brother’s?

Uh huh.

But it’s messed up because it’ll shoot once?

At atime, jfeah. It’s missing the pin or something.

And then you gotta do something with it to get it to shoot again?

Yeah, yeah. You gotta...the...Imean it'll...it’ll revolve if you have it in there right.

Uh huh,

But you have to hold it like...it’s just...it’s fucked up you know what I mean. It need a
pin in it to make it go around, you see what I’m saying,

Yeah. And it have...go ahead
And the other gun that’s my first time seeing that gun. The other revolver.

There was another revolver?
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LD: Imean the other...um...22...the automatic.

WW: Okay. When those three guns...you said they were all sitting up on top of that thing
together, when was the last time you saw them all together?

LD:  It’seither...it was either Friday morning or Thursday night because it was early. ..it was
carly in the morning like about. . it was still...T know it was dark outside, you see what
I'm saying. Ican’t...]can’t...I can’t remember if it was 4 in the morning, 4 something in
the morning or., ..

WW: It’s no big deal.

LD: Yeah.

WW: But it was Thursday or Friday, something like that?

LD:  Thursday or Friday, yeah.

RF:  Is that where everybody keeps their guns?

LD:  That’s where I kept mine and everybody just decided to put theirs up there.

RF:  But you couldn’t see them, if you know, somebody was to come in you couldn’t see ‘em
sitting up there? Well maybe you could...you.. seven foot tall. . .(clears throat). But 1
couldn’t...I couldn’t see up there as short as T am. Is there anything you can think of that
maybe we haven’t asked you?

LD:  Not that I can think of man.

RF:  Um...do you want to tell me about the pizza hut?

LD:  You already know about it so ain’t no since in me saying nothing,

RF: Well do you want to tell me about it while we’re here?

LD:  Imean shit; you know what’s up. You know I done it, I mean it ain’t...it ain’t no secret.
I mean sh...] needed some money so.

WW: How much did you get?
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LD:  Idon’t know; man a couple hundred dollars or something like that.

WW: What did you spend it on?

LD: Drugs.

RE: ﬁow you selling drugs? ...(Unintelligible)...

LD: .. .(unintelligible)...

RF:  Andl.L.I..1.

LD: I'm..’'m...I'm...I'm...

RF:  That’s one thing I never understood is how people could sell drugs and do ‘em.

LD: Seelain’tondrugs. I mean I'mnot...Idon’t...'ma...I'ma..’ma drug addict, I
smoke weed constantly you hear me. I gotta have weed to almost function and I belicve
that 'm bipolar too. Like this is whatever run in my family. But like far as like
everything else, the other drugs and shit, I don’t do that unless it’s there. See what I'm
saying.

RE:  Well T know but when you sell crack and crack dealer has got crack, it’s there.

LD:  I'm...(unintelligible due to both talking)...

RF:  Youdon’t smoke it but you snort coke.

- LD:  Yeah

RF:  And that...and that just confuses the shit out of me.

LD: ...(unintelligible due to both talking)...

RF:  Putme...put me in a beer store, buddy and I’ll close it down in a week.

LD:  lain’t...Tain’t...I don’t knock nobody for what they do cause that’s they drug of choice

you see what I’'m saying. But I never smoke crack, never. Cause I seen what it done to
my mom. But like snorting...snort..snorting that’s what I did all. .. with all that money,
got some powder and some weed and went...went..,went at it.
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RF:

WW:

LD:

WW:

LD:

LD:

LD:

LD;

LD:

LD:

LD:

By the end of the week, buddy I ain’t...T’ll never judge a person for their weakness.

Tell us some more about the Pizza Hut.

What you mean? :

Well just lay it out like you laid everything else out. Remember what I said about telling
that judge all the truth and everything.

Man, tell the truth. You got it on...I mean shit I went in there and told them, man. He
asked me did T have a take out order I said, “yeah I want to take out all the money. See I
want.. want all the money out the register.” 1 turned around, lady was at the thing, she
didn’t know what was going on but I tried to snatch her purse. And that’s it.

Did you have the gun?

Yeah.

Did you point the gun at ‘em?

Point the gun at who?

At dude?

No Tjust...Ishowed him the gun, like I had it down like you know what I mean.

Yeah. He took the money out of the register? Anybody with you?

Naw it was just me.

Did you drive, walk...(unintelligible}...

The whole time I ran the whole time.

...(unintelligible)...

‘The only reason why I did that man is cause I mean...that’s what I did in Memphis
anyway, is rob mother fuckers.

Is that what you caught your felony for?
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LD:

WW:

LD:

LD:

LD:

WW.;

LD:

LD:

LD:

LD:

Huh?

What did you catch your felony for? What did you go to prison for?

Aggravated robbery and carjacking, I did that but I didn’t do this though. Man

everything I'm admitting to y’all, man [ did. You see 'm being shit...I robbed a...a
Pizza Hut and I admit to that. You know what I mean T had those guns in my house and I
admit...I'm admitting to that. The rest of that shit, man.

Don’t look at me like I’m stupid, but ’m gonna go back for one more thing. 'm...I'm
still not clear on. They come back to the house. ..

Um hmm.

...and you leave out of the house with her car...I’m not sure if it’s her car or his car.. but
you leave out in the truck...car truck. And you go service people and it’s at night right?
Cause it’s late when they show up so this could be late Friday night or early Saturday
morning when it’s still dark out right?

Yeah.

You go service these people in C Hills, Tazwell Pike, and what was the other place?

...(unintelligible)... Whittle Springs.

Willow Springs. You get done servicing these people and you come back and you park,
what a block up, where did you park?

About two blocks up.

What did you do then, when you parked?
1 wiped the car down.

You wiped it down.

I came to the house to get my jacket.

So it’s still dark out, so this is like early Saturday morning?
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LD:  Yeah.
WW: ...(unintelligible)... but it’s still dark, it’s before the sun comes up.

LD:  Yeah that’s right, ain’t no sun nowhere.
WW: You get...

LD:  Alright...this...this is not...it can’t ...it can’t be...I mean it can’t be that late though. It
can’t be that late because I called Daphne to come get me the same night, you see what

I'm saying.
WW: Right.

LD:  When I got out the car, wiped the car down, came to the house, my phone ring and she
told me., ..

WW: No...no...now slow down...slow down. You come back up to the house?
LD:  Yeah.
WW: Nessa’s in the house cooking?

LD:  Yeah she’s in the house cooking. That’s why I...that’s when. ..when I don’t see my
brother and them right here.

WW: Okay, the phone rings.
LD: My phone ring, she telling me that the police is down my strect, you see what I'm saying,
WW: Um hmm,

LD: I walk out of the house, go to Rhonda’s steps, sit down, smoke a blunt and its some
people in a red car right in front of me. And that’s at Rhonda’s house. Rhonda just left
to go and get something to eat and when she was leaving out she saw all the police and
shit. So she called me and told me and 1 ain’t tell nobody shit. Ijust walked out the
house. Because I ain’t fittin to get involved, you get popped for this shit, that’s on you. I
walked out the house, went down there, smoked a blunt, smoked a cigarette, got in
Daphne’s car. T called Daphne from the steps and told her I was in her car and she came
and got me, And that’s how it happened.
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WW: It makes since to me, does it make since to you? Okay.

RF:  Marcus I'm gonna ask you something...uh...to do something for me and I'll explain it to
ya, okay. This is voluntary consent, do you know what that means?

LD:  Yeah.

RE:  Okay, it says, “I Lemaricus...(unintelligible)... Davidson” and that’s your date of birth,
“6/13/81, having been informed of my constitutional rights not to have seizure of pubic
hairs, head hair, a saliva sample without a search warrant or other court order hereby
authorize” me, “Ryan Flores” and P11 fill that in when I find out who the crime lab person
is, “officer’s of the Knoxville Police Department to obtain and seize pubic hairs, head
hair and saliva sample from my body. These officers are hereby authorized to take the
aforementioned hairs and saliva with my permission. Direct permission is being give
to...given by me to the above named officers voluntarily. ..

LD Idon’t think Iunderstand what this is. You want.. -you want permission to get all my
shit.

RF:  Yessir.

LD:  Alright, can I have a lawyer before I do that? I'm saying...I’m saying I mean ¥ don’t
mind doing it. I don’t mind signing this but...I mean the way them dudes treat me today,

. man, and...and the way they pulled me out that house and shit. And the way they was
tatking to me and shit man, I don’t trust...I mean that right there. For y’all to...for y’all
to...(unintelligible)...

RF:  ...(unintelligible)... this is...I mean we package it and it goes right to TBL.

LD:  Istill don’t...Istill don’t want to do that without a lawyer man, because.

RE:  So youw’re not...you don’t want to give me permission?

LD: Pl give you permission to.,.you....you can do it...you can do it and. ..and do all that
shit. T give you permission but I’m not fittin to ...I’m not fittin to let nobody else do it.

RF:  Well see that’s the thing, it’s...it’s our crime lab guy. I’m not authorized to do it. T can’t

take it...I don’t have the...(unintelligible)...
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LD:  Idon’t want...I don’t want...I don’t want to do it without a lawyer then because I
don’t...man you should have seen that shit, man, they pulled me out the house.

RF:  Iwas there...I was there I seen it.

LD:  So. They...they.. .(unintelligible)... and cverything and dude telling me I can’t wait to
get you by myself and you mother fucker and woo woo I can’t...I’m gonna kill your
punk ass. I'm.. (unintelligible)...

RF:  Adrenaline’s high. . .uh. ..

LD:  For why? Why they adrenaline high? I put my hands up dude. I put my hands up.

RF:  Tunderstand...] understand completely. I’'m about to take a drink out of yours. [
understand completely. If...if you don’t want to give me consent and. . .and it’s like I
said, I can’t be the one to take it. I can have our crime lab guy come right in here and do
it. But if you want a lawyer, that’s.. that’s. . that’s up to you.

LD:  Alight, if...if you do it like that then can you stay in here while he do it?

RF:  Yeah I'll be right here.

LD:  Can you watch him the whole time while he doing this shit?

RF:  Yeah...yeah...I won’t leave.

LD:  Then I don’t have no problem.

RF:  The only time I leave is to go get the person to do it.

LD:  Idon’t have no problem doing it then,

RF: .. .(unintelligible)...

LD:  Aslong as you stay in here and...and. ..

RF:  Ain’t...ain’t...ain’t nobody gonna come in here and do anything to you, alright. Except

this guy he’s gonna take...whatever he does and this is the reason they do it because I
wouldn’t no where to start. And I think its just take a little hair. .,
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LD:  That’s...that’s...that’s cool.

RF:  ...rub a swab in your mouth and whatever. But I'm gonna finish it so you understand it
okay...(unintelligible)... “this written pexmission is being given by me and the above
named officers voluntarily and without threats, promises, or coercion of any kind. I
know that anything discovered may be used against me in criminal proceeding. Ihave
read this voluntary consent and understand what I'm doing.” Just hang tight there just a
minute okay.

LD:  Sohow...how much time am I looking at, federal? . ..(unintelligible)...

WW: It all depends on what you get charged with.

RF:  ...(pause)...we’ll just do away with this,

LD:  Whyis that.

RF: We...we ain’t gonna take it right now. So we’re just not gonna take it right now. And
that solves that little problem.

LD:  Well am I cleared of that.

RF: We’re not gonna take it right now. Ain’t no sense in it. Um...is there anything you want
to add Marcus, to this? Is there anything like [ said we...that we haven’t asked you? No
matter unimportant you think it is. It might be important to our case.

LD:  Not that I know of man.

RF:  Okay.

WW:  Will you do me a favor, will you look me in the eye?
LD:  Can Ilook you in the eye?

WW:  Look me in the eye.

LD:  Yeah.

WW: Did you tell us the whole truth here?
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LD:  YesIdid.

WW: You didn’t look me in the eye.

LD:  What you mean, look you in the eye and tell you did I tell you the whole truth. Yeah I
did, T told you the whole exact truth. Everything that I know I told
you...(unintelligible)... everything that I did or had anything to do with I told you.

RF: You...uh...you know what a polygraph is Marcus?

LD: A lie detector test, yeah.

RF:  Ifit ever came down to it would you be willing to take one?

LD:  Ithink so, yeah.

RF:  And if it came to it and you took that test, how do you think you would do?

LD:  Idon’t know man, I probably pass it though cause I ain’t lying about shit, you hear me,
but. :

RF:  You’d probably pass?

LD:  Yeah.

RE:  Okay. Is there anything else? Just hang tight here for Just a minute okay.

LD:  Will.. uh...will I get a chance to talk to Daphne man?

RF:  We’'ll try to get you something here. We’re gonna conclude this interview for right now

at 6:54 p.m. on the 11® day of January 2007. This interview is with Lemaricus Davidson,
date of birth 6/13/81,..(END OF INTERVIEW)///mal




